
ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei Ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 26.04.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul. Voinia Claudiu Sorin care a 
fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr. 37/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 

Dnul Voinia Claudiu Sorin: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
Dnul Voinia Claudiu Sorin : 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 21 consilieri.  

 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: Domnul Primar Dan  
Bobouțanu și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

  
Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei 

Municipiului Hunedoara precum si presa locală.” 
 

 

D-nul. Militon Dănuţ Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de  28.03.2018, 13.04.2018 și 19.04.2018. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 28.03.2018, 
13.04.2018 și 19.04.2018 au fost semnate de către Secretar, precum şi de către 
preşedinții şedinţelor anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local.” 

 
Procesele verbale se aprobă cu 21  voturi. 
 
 

Domnul Voinia Claudiu Sorin : 
„Dau cuvântul dlui Primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 

                     „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 26, a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

       1. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 1 din Hotărârea Consiliului 
local nr. 294/2016 privind aprobarea componenţei comisiei speciale de analiză şi verificare 
pentru sistematizarea circulaţiei în municipiul Hunedoara, precum și a Regulamentului de 
funcţionare a comisiei, cu modificările ulterioare. 
 



              2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU 
SIMIONESCU HUNEDOARA“ 
 
        3. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “EFICIENTIZAREA 
ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU SIMIONESCU 
HUNEDOARA“ și a cheltuielilor legate de proiect 
 
              4. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2018 al Societății SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 
 
 
                    5. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 
salariilor pentru personalul de conducere și execuție al Societății Salubprest Hunedoara 
S.R.L. 
 
         
             6. Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare la 31.12.2017 ale 
Societății SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 
 
          7. Proiect de hotărâre privind constatarea apartenenței la domeniul public al 
municipiului Hunedoara a unor imobile din municipiul Hunedoara, precum și modificarea 
elementelor de identificare a unor imobile din Inventarul bunurilor care aparțin domeniului 
public al Municipiului Hunedoara. 
 

Iar după punctul 27,  prezentarea următoarei adrese : 
 
       1. Prezentarea Notei informative privind Proiectul:  “EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ 
A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU SIMIONESCU HUNEDOARA“, înregistrată 
la nr.30588/25.04.2018. 
 

Domnul Voinia Claudiu Sorin: 
 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă cu  21 voturi.  
 Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 
 

După punctul 27 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 20 de minute 
pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru 
proiectele de hotărâre. 

 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 



anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  
 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 

nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  
Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată.  
Propunerea se aprobă în unanimitate, cu 21 voturi ”pentru”. 
 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 
municipiului Hunedoara, unui număr de cinci veterani de război – membri ai Asociației 
Naționale a Veteranilor de Război. 

 

Domnul Voinia Claudiu Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
                      
                     Domnul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ”Vă rog să păstrați liniștea în sală!” 
 
                     D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
  ”Cred că ar trebui să fie un moment solemn !” 
 

Se dă cuvântul: 
D-lui. primar care prezintă Expunerea de motive. 
 

Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Bună ziua și mă bucur că putem fii în număr mare la un moment solemn pe 

care acest Consiliu Local l-a organizat pentru cei care au luptat pentru această țară, 
pentru cei care au suferit ca România să fie așa cum se găsește astăzi la 100 de ani. 
Acordarea titlului de cetățean de onoare a municipiului Hunedoara a unui număr de 5 
veterani de război, membrii ai Asociației Naționale a Veteranilor de Război, reprezintă o 
recunoastere a meritelor acestora, pentru apărarea independenței, suveranității, integrității 
teritoriale și intereselor României. Mă bucur că organizația dânșilor a făcut acest pas  
reamintindu-ne că Hunedoara are veterani de război și aș vrea să dau citire listei celor 
cinci veterani de război cu o scurtă prezentare.  
 Domnul Cojocariu Gheorghe, care este prezent aici în față, născut la data de 9 
martie 1925, a fost incorporat in anul 1943, la Regimentul 2 Căi Ferate. A plecat pe front la 
data de 3 martie 1943. În 1996 este decorat de către Președintele României Ion Iliescu cu 
medalia Crucea Comemorativă a celui de al Doilea Război Mondial 1941-1945  iar în anul 
2013 i se acordă de către Consiliul Județean Hunedoara, titlul de Cetățean de Onoare al 
Județului Hunedoara. 
 Domnul Bota Tiberiu Vasile, născut la 10 iunie 1924. A fost încorporat în luna 
noiembrie 1943 la Batalionul 1 Fortificații. A plecat pe front în august 1944. În 2013 i se 
acordă de către Consiliul Județean Hunedoara, titlul de Cetățean de Onoare al Județului 
Hunedoara. 
 Domnul Lucaci Martin, născut la 11 noiembrie 1923 a fost încorporat la data de 12 
iunie 1944 la Batalionul 1011 Lucru. A participat pe front din iulie 1944. În 2002 este 
decorat de către Președintele României Ion Iliescu cu medalia Crucea Comemorativă a 
celui de al Doilea Război Mondial . În 2013 i se acordă de către Consiliul Județean 
Hunedoara, titlul de Cetățean de Onoare al Județului Hunedoara. 



 Domnul Ersek Edmund, născut în 18 iunie 1923. A fost încorporat în data de 24 mai 
1944 la Regimentul 3 Infanterie.  În 2002 este decorat de către Președintele României Ion 
Iliescu cu medalia Crucea Comemorativă a celui de al Doilea Război Mondial  iar în 2013 i 
se acordă de către Consiliul Județean Hunedoara, titlul de Cetățean de Onoare al 
Județului Hunedoara. 
 Domnul Mocuț Flore, născut în 12 martie 1923 , încorporat la data de 1 septembrie 
1944 în Tășnad, regiunea Crișana. În 2013 i se acordă de către Consiliul Județean 
Hunedoara, titlul de Cetățean de Onoare al Județului Hunedoara. 
  Vă mulțumesc.” 

 

  -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

   

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.            

                     Hotărârea nr. 144/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Vă mulțumesc. Recunoștință și respect. Urmează un moment de 

solemnitate. „ 
Se intonează imnul de stat al României. 
Urmează decernarea medaliilor. 
 
 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Domnule Mititelu, dacă mai continuați, cer evacuarea dumneavoastră din 

sală. E un moment solemn.” 
 
Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
” Dacă cineva dorește dintre dumneavoastră să adreseze câteva cuvinte? 

Domnule președinte să adresați câteva cuvinte Consiliului Local, dumneavoastră ați avut 
această inițiativă.” 

 
Domnul Nicolai Lozneanu- președintele Asociației Naționale a 

Veteranilor de Război-Filiala Județului Hunedoara 
”Domnilor vreau să anunț că în municipiul Hunedoara funcționează Asociația 

Veteranilor de Război, cu comunele limitrofe. Ați văzut și dumneavoastră, avem aici 5 din 
cei aproape 200 de veterani. Bărbați în jur de 18, iar văduve de război care sunt din prima 
căsătorie în jur de 187 de persoane. Vă informez că s-a scos, cu memoriile veteranilor de 
război o carte ”Al doilea război mondial, ultimele mărturii.” Aici sunt prinși în jur de 28 de 
veterani de război în care arată locul unde au contribuit și au luptat în al doilea război 
mondial. Această carte e sponsorizată de doamna senator Carmen Hărău. Îmi pare rău că 
în spate s-au auzit niște voci care nu fac cinste părinților noștri care sunt adevărații eroi. 
Au niște mentalități, fără să citească, fără să asculte poziția și modul unde au luptat acești 
eroi adevărați ai patriei noastre. Eu vă mulțumesc și mulțumim municipiului Hunedoara, în 
frunte cu conducerea, domnului Primar care a fost alături de Asociația Veteranilor de 



Război și sper să fie în continuare și o să văm invităm la anumite activități care le 
desfășurăm. Mulțumesc.” 

 
 

    La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Hunedoara prin 
Consiliul local al Municipiului Hunedoara cu Asociația Națională a Veteranilor de Război – 
Filiala județului Hunedoara în vederea organizării „Zilei veteranilor de război”. 

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 

                      - Dnului Primar  care prezintă Expunerea de motive. 
                       -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
-Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr. 145/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză și acoperire a 
riscurilor pentru municipiul Hunedoara.      

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                      -  Dnului Primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Urbanism-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
  -Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

 Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.  
 
  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

   Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            



   Hotărârea nr. 146/2018 se aprobă în unanimitate. 
   
  La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind  aprobarea încheierii unui Protocolul de colaborare 
între Municipiul Hunedoara și Agenția Județeană pentru Ocuparea Forței de Muncă 
Hunedoara pentru organizarea și desfășurarea de acțiuni privind implementarea serviciilor 
comunitare integrate necesare prevenirii excluziunii sociale și combaterii sărăciei. 

 
 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                  -     Dnului Primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -     Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -     Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                  -     Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.147/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocolul de colaborare 
între Municipiul Hunedoara și Casa Județeană de Pensii Hunedoara pentru organizarea și 
desfășurarea de acțiuni privind implementarea serviciilor comunitare integrate necesare 
prevenirii excluziunii sociale și combaterii sărăciei. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                 -       Dnului Primar  care prezintă Expunerea de motive. 
 -     Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -     Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                  -     Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            

                      Hotărârea nr.148/2018 se aprobă în unanimitate. 
 



La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea modelului Protocolului de colaborare 
dintre Municipiul Hunedoara și Inspectoratul de Poliție Județean Hunedoara, pentru 
organizarea și desfășurarea în comun de acțiuni pe raza administrativ-teritorială a 
Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.149/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul 
Local al municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația Club 
Sportiv „Orienteering Masters”, la organizarea evenimentului „Trofeul Hunedoarei”, care se 
va desfășura la Hunedoara în perioada 11-13 mai 2018. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.150/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul 
Local al municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația „Ordinul 
Arcașilor Hunedoarei”, la organizarea evenimentului ”Cupa Ioan Corvin”, care se va 
desfășura la Hunedoara în perioada 26-27 mai 2018. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 



Nu sunt anunțate 
 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.151/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind propunerea de schimbare a 
destinaţiei imobilului în care a funcționat fosta Şcoală Generală Zlaști, situat în municipiul 
Hunedoara, strada Zlaști nr.16, din unitate de învățământ în cămin cultural. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 Se dă cuvântul: 
 -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                       - Se prezintă raportul comisiei Urbanism-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.152/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind propunerea de schimbare a 
destinaţiei  imobilului în care a funcționat fosta Şcoală Generală Groș, din incinta 
Căminului Cultural Groș,  situat în municipiul Hunedoara, sat aparținător Groș, din unitate 
de învățământ în cămin cultural. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 Se dă cuvântul: 
-    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

                     -    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
                     -   Se prezintă raportul comisiei Urbanism-aviz favorabil; 



 -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

   
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.153/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama 
si a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara 
si pentru Serviciile Publice fără personalitate juridica subordonate Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 

Se dă cuvântul: 
                      -  Dlui Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei Urbanism-aviz favorabil; 

 -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
   
  Se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
  Dnul. Mureșan Vasile: 
  ” Stimați colegi, aș vrea să pun o întrebare Compartimentului de Resurse 
Umane. Am vorbit și ieri, am vorbit și azi-dimineață privind legalitatea transformării 
posturilor contractuale în posturi de funcționari publici și am întrebat dacă s-a trimis  în 
vederea avizării posturilor de funcționari publici, Agenției Naționale a Funcționarilor Publici, 
documentele necesare și mi  s-a spus că da. Văd acum în raportul la hotărâre, ținând cont 
de faptul că proiectul de hotărâre de consiliu trimis Agenției  Naționale a Funcționarilor 
Publici a primit avizul nr. 15061 conexat cu 11000  și luând in considerare faptul că au fost 
respectate prevederile articolului 112 din Legea 188 privind Statutul funcționarilor publici cu 
modificările și completările ulterioare, se referă la numărul de persoane. Întrebarea mea 
este dacă documentația trimisă  Agenției  Naționale a Funcționarilor Publici prevede 
docuentele care trebuie să însoțească adresa pentru fiecare post în parte, respectiv 
adresa, numele și prenumele persoanei încadrate cu contract individual de muncă pe 
perioadă, studii, funcția, vechimea, nota de fundamentare, referatul de aprobare, referatul 
compartimentului de specialitate din care să rezulte desfășurarea activității care implică 
exercitarea prerogativelor de putere publică, fișa postului de natură contractuală din care 
să rezulte că sarcinile, competențele și responsabilitățile postului sunt cele prevăzute în 
articolul 2 din Legea 188/1999. De asemenea aș vrea să mai menționez faptul că 
persoanele salariate din Autoritatea Publică cu contract pe perioadă nedeterminată din 
activități de secretariat, administrative, protocol, gospodărire, întreținere, reparații de 
deservire, nu exercită prerogative de putere publică. De asemenea, solicitarea avizului din 
partea acestei autorități este obligatoriu și trimestrial și se cere înainte de a se adopta de 



către Consiliu transformarea postului contractual în post de funcționar public. De 
asemenea încă o mențiune, admiterea pe post se face prin concurs, îi vorba de întrebare 
și încă o întrebare, dacă există o procedură la nivelul Primăriei privind această speță de 
transformare a postului contractual în post de funcționar public care să includă toate 
prevederile legale, atât legea funcționarului public cât și Ordonanța 105 din 2009. 
Mulțumesc ” 
 
  D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
  „ Domnule Secretar, aveți cuvântul.” 
 
    D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ” Doamna Kiss, vă rog să prezentați situația, dumneavoastră o cunoașteți 
mai bine. Ceea ce pot să îl asigur pe domnul consilier este că cei de la ANFP nu puteau 
să dea avizul dacă nu aveam toată documentația întocmită corect și legal.” 
 
  Dnul. Mureșan Vasile: 
  ” Aici scrie că a fost avizat proiectul de hotărâre, așa scrie în raport.” 
 
   D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ” Proiectul de hotărâre cuprinde și acele funcții care au fost transformate din 
funcții de personal contractual în funcții publice, dar vă poate răspunde punctual colega de 
la Personal.” 
 
  Dnul. Mureșan Vasile: 
  ” Da, eu asta întreb, dacă există documentația subsecventă proiectului?” 
 
 
   D-na Kiss Monalisa-Compartiment Resurse Umane: 
  ” Când se trimite la  Agenția  Funcționarilor Publici documentația pentru 
solicitarea avizului, conform legii aceasta cuprinde atât raportul compartimentului de 
specialitate cât și nota de fundamentare, proiectul de hotărâre de consiliului, statul de 
funcții și organigrama propuse. Toate modificările pe care le solicitam ANFP-ului sunt 
enumerate în raportul de specialitate. Totodată, pentru solicitarea transformării posturilor 
din personal contractual în funcții publice, s-au trimis, aceasta este legislația și fișele de 
post pentru fiecare dintre persoanele nominalizate. Nu facem noi analiza calității posturilor, 
ci Agenția Funcționarilor Publici, după ce analizează fișele de post pentru persoanele în 
cauză. În ceea ce privește faptul că este solicitarea avizului anterioară, este clar, 
documentele sunt trimise înainte ANFP-ului, ANFP-ul dă avizul, în situația acesta pozitiv și 
abia pe urmă se supune atenției Consiliului Local, proiectul de hotărâre pe care îl aveți și 
dumneavoastră în față. 
  La  cealaltă întrebare, referitor la procedura pe lege vă spun că cadrul legal 
se regăsește în Legea 188 în Statutul Funcționarilor Publici care prevede foarte clar la 
articolul 111, obligația și nu posibilitatea instituției publice de a solicita ANFP-ului 
transformarea posturilor de natură contractuală în funcții publice și totodată la articolul 111 
se prevede și faptul că toate persoanele care sunt încadrate cu contract individual de 
muncă pe durată nedeterminată vor fii numite în funcții publice după obținerea avizului. 
Deci procedura este clară din punctul meu de vedere.” 
 
  Dnul. Mureșan Vasile: 
  ”Procedura există sau nu?” 
 
   



  D-na Kiss Monalisa-Compartiment Resurse Umane: 
  ”Procedura este prevăzută de legislația în vigoare.” 
 
  Dnul. Mureșan Vasile: 
  ” Nu, procedura este altceva, deci îi modalitatea.de aplicare a legii, 
procedura e altceva.” 
 
  D-na Kiss Monalisa-Compartiment Resurse Umane: 
  ” Deci există un text de lege. Textul de lege prevede foarte clar care este 
modalitatea de numire a acestor persoane. Trebuie să aibă contract individual de muncă 
pe durată nedeterminată, trebuie analizate..” 
 
  Dnul. Mureșan Vasile: 
  ” Da, mulțumesc.” 
 

  D-na Kiss Monalisa-Compartiment Resurse Umane: 
  ” Și eu vă mulțumesc.” 
   

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.   
Hotărârea nr.154/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea reorganizării Direcției de Asistenta 
Sociala a municipiului Hunedoara, ca direcție de asistenta socială cu personalitate juridica 
in subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 
 

                      - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei Urbanism-aviz favorabil; 

 -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
 
  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

Art.1-8 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.155/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
 
 



  La punctul 13 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii Consiliului Local nr. 217/2008 
privind aprobarea  Nomenclatorului documentelor de arhivă a Primăriei Municipiului 
Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
  - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
  -Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
D-nul Jitian Simion: 
” Vroiam să întreb, îi vorba de aprobarea hotărârii sau abrogarea ?” 
 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
” Este vorba de abrogare, s-a modificat legislația în vigoare și va fi aprobat 

acest nomenclator prin dispoziție de primar și mai departe este titlul hotărârii respective 
care o abrogăm.” 

 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.156/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind indexarea cu rata inflaţiei a impozitelor şi taxelor 
locale care constau într-o anumită sumă în lei sau care sunt stabilite pe baza unei anumite 
sume în lei, precum şi actualizarea limitelor amenzilor stabilite conform Legii nr.227/2015 
privind Codul Fiscal, cu modificările şi completările ulterioare. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 

- D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz nefavorabil; 
 
Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”În cadrul comisiei de Cultură, au existat două opinii separate din partea d-



nei. Olariu și a dlui. Jitian și ca atare avizul este nefavorabil.” 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Vroiam să motivez de ce am considerat că nu este potrivit să indexăm cu 

rata inflației impozitele, pe de altă parte sunt de acord să se mărească amenzile pentru 
diverse contravenții. Toată această inflație, a fost provocată de guvernarea actuală, o știm. 
Această guvernare după părerea noastră, este dezastruoasă și a condus la creșterea 
discrepanței între cei cu venituri foarte mari și cei cu venituri foarte mici. Acum să venim, 
după ce am provocat această inflație, să mai tragem iar de bietul cetățean să-i mărim 
impozitul care trebuie să-l plătească, considerăm că nu este corect. Pe de altă parte, eu 
știu că am votat odată la început de an, aceste taxe și impozite. Eu nu țin minte să fi fost 
situații în care să fi scăzut inflația, iar apoi consilierii să revină asupra taxelor și impozitelor 
să le micșoreze, pentru că s-a micșorat inflația. Este iar un alt aspect. Eu personal, de 
exemplu, mi-am plătit taxele și impozitele. Mă trezesc, după ce votăm lucrul acesta, că 
sunt somat că mai am de plătit, ceva diferență, din cauză că impozitul pe care trebuie să-l 
plătesc este mai mare.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
 ”Domnule profesor, nu cred că ați citit cu atenție. Se referă la cu totul 

altceva. Este altă discuție.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”În primul rând, nu discutăm despre indexare în acest an. Indexarea 

respectivă începe cu 01 Ianuarie 2019.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Deci nu vă mai treziți cu nimic, pentru că e din 2019.” 
 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Totodată vreau să dau citire art.491 din Codul Fiscal, deși a fost în 

Expunerea de motive și în Raport, o să-l mai citesc încă o dată: ”indexarea impozitelor și 
taxelor locale.  În cazul oricărui impozit sau oricărei taxe locale care constă într-o anumită 
sumă în lei în care este stabilită pe baza unei anumite sume în lei, sumele respective se 
indexează anual până la data de 30 Aprilie de către Consiliile Locale, ținând cont de rata 
inflației pentru anul fiscal anterior, comunicate pe site-urile oficiale ale Ministerului 
Finanțelor Publice, Ministerul Dezvoltării Regionale și Administrației Publice.  Sumele 
indexate conform alin.1, se aprobă prin Hotărârea Consiliului Local și se aplică în anul 
fiscal următor. La nivelul Mun. București, această atribuție revine Consiliului General al 
Mun. București.” Deci noi nu facem această indexare că dorește inițiatorul proiectului să o 
facă sau Consiliul Local, o facem pentru că este obligatorie prin lege. Există și sancțiuni în 
cazul în care nu o facem.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Deci domnule profesor, cu toată dragostea, aceea cu politica nu dă bine aici. 

E prin efectul Legii, mă iertați.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Eu aș spune…” 
 



D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Despre Codul Fiscal, se discută la Parlament, știți? Noi doar aplicăm.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Să găsim totuși metode, să…” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu, domnule profesor. Să găsim metode să nu încălcăm Legea. Este vorba 

de Lege. Trebuie să o aplicăm. Legile nu le facem noi, se fac în altă parte noi le aplicăm.”   
   
  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii întrunește 13 voturi ”pentru” (Giurgiu Radu Bogdan, 
Voinia Claudiu Sorin, Borca-Lucan Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian 
Ștefan, Vlad Săndel, Bădin Ion, Kofity Zoltan, Scurtu Raul, Fărcaș Bianca 
Magdalena, Leanca Marius, Constantin Ioan, Todor Ramona Elena) și 8 voturi  
”împotrivă” (Popa Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel 
Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan 
Vasile). 

Art.1 întrunește 13 voturi ”pentru” (Giurgiu Radu Bogdan, Voinia 
Claudiu Sorin, Borca-Lucan Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Vlad 
Săndel, Bădin Ion, Kofity Zoltan, Scurtu Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca 
Marius, Constantin Ioan, Todor Ramona Elena) și 8 voturi  ”împotrivă” (Popa 
Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan Vasile). 
  Art.2 întrunește 13 voturi ”pentru” (Giurgiu Radu Bogdan, Voinia 
Claudiu Sorin, Borca-Lucan Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Vlad 
Săndel, Bădin Ion, Kofity Zoltan, Scurtu Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca 
Marius, Constantin Ioan, Todor Ramona Elena) și 8 voturi  ”împotrivă” (Popa 
Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan Vasile). 

Art.3 întrunește 13 voturi ”pentru” (Giurgiu Radu Bogdan, Voinia 
Claudiu Sorin, Borca-Lucan Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Vlad 
Săndel, Bădin Ion, Kofity Zoltan, Scurtu Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca 
Marius, Constantin Ioan, Todor Ramona Elena) și 8 voturi  ”împotrivă” (Popa 
Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan Vasile). 

Art.4 întrunește 13 voturi ”pentru” (Giurgiu Radu Bogdan, Voinia 
Claudiu Sorin, Borca-Lucan Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Vlad 
Săndel, Bădin Ion, Kofity Zoltan, Scurtu Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca 
Marius, Constantin Ioan, Todor Ramona Elena) și 8 voturi  ”împotrivă” (Popa 
Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan Vasile). 

Art.5 se aprobă în unanimitate. 
 
Hotărârea nr. 157/2018 întrunește 13 voturi ”pentru” (Giurgiu Radu 

Bogdan, Voinia Claudiu Sorin, Borca-Lucan Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău 
Ciprian Ștefan, Vlad Săndel, Bădin Ion, Kofity Zoltan, Scurtu Raul, Fărcaș Bianca 
Magdalena, Leanca Marius, Constantin Ioan, Todor Ramona Elena) și 8 voturi  
”împotrivă” (Popa Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel 



Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan 
Vasile). 

 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri 
aflate în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, în proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

- D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.158/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
 
  La punctul 16 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți).  Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării reţelei şcolare a unităţilor de 
învăţământ preuniversitar de stat de pe raza teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru 
anul şcolar 2018-2019. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 
- D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.159/2018 se aprobă în unanimitate. 
 



 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara,strada Batiz , nr.11, bl. D3, sc. B, et. I, ap. 27. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 
 -    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
 -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.160/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna martie 2018. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Legat de transport, am auzit că s-a schimbat modul de acordare a tichetelor 

pentru pensionari de la trimestrial, la lunar.  Vă rog să-mi spuneți care este ideea din 
spatele acestei schimbări. Vine Vara, vin căldurile, are vreun rost să punem pensionarii pe 
drum în fiecare lună? Gândiți-vă la vârsta lor. Așa că, vă rog mult de tot să reveniți asupra 
deciziei pentru a le proteja sănătatea, dar și pentru a-i scuti de calvarul statului la coadă. 
Vă mulțumesc.” 

 



D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Pentru a vă da răspuns, dau cuvântul președintelui Consiliului de 

Administrație de la Prim Transprest Hunedoara.” 
 
D-nul. Fan Dorin - președinte Consiliul de Administrație Prim Transprest 
Hunedoara:  
”Ideea Regulamentului a fost votat de către dumneavoastră ca și Consiliu 

Local, este făcut de Serviciul Tehnic din Primărie și noi ca societate, doar ne supunem și 
executăm acest regulament.  Dacă există fapte sau date care trebuie modificate, tot prin 
intermediul dumneavoastră, prin intermediul Consiliului Local se pot modifica. Noi ca 
societate, executăm acel Regulament care a fost votat de către Consiliul Local acum două 
luni. Dacă tot am ajuns, vreau să vă spun că pensionarii au crescut de la numărul de 
4.200, la 3.520 de persoane, câte au fost înainte de majorarea punctului de pensie. Lumea 
din acest punct de vedere este foarte mulțumită, mai există și alte probleme care ar trebui 
reglementate ca și număr de călătorii și noi o să venim cu o propunere către 
dumneavoastră și vom modifica Regulamentul, dacă dumneavoastră doriți. Mulțumesc.”  

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Vă mulțumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

Art.1 întrunește 19 voturi ”pentru” (Voinia Claudiu Sorin, Borca-Lucan 
Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Bădin Ion, Kofity Zoltan, Scurtu 
Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca Marius, Constantin Ioan, Todor Ramona 
Elena, Popa Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, 
Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan Vasile) și 2 
voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel). 

Art.2 întrunește 19 voturi ”pentru” (Voinia Claudiu Sorin, Borca-Lucan 
Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Bădin Ion, Kofity Zoltan, Scurtu 
Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca Marius, Constantin Ioan, Todor Ramona 
Elena, Popa Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, 
Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan Vasile) și 2 
voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel). 

Art.3 întrunește 19 voturi ”pentru” (Voinia Claudiu Sorin, Borca-Lucan 
Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Bădin Ion, Kofity Zoltan, Scurtu 
Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca Marius, Constantin Ioan, Todor Ramona 
Elena, Popa Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, 
Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan Vasile) și 2 
voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel). 

Art.4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.161/2018 întrunește 19 voturi ”pentru” (Voinia Claudiu 

Sorin, Borca-Lucan Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Bădin Ion, 
Kofity Zoltan, Scurtu Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca Marius, Constantin 
Ioan, Todor Ramona Elena, Popa Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, 
Filiche Ionel Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, 
Mureșan Vasile) și 2 voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel).            

 
  La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților la 



Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. și acordarea unui mandat 
special împuternicitului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la 
Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.162/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de 
funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul I 2018. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.163/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile 
interne în valoare de maxim 80.000.000 lei. 

 



D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură:-aviz nefavorabil. 
 
D-na Fărcaș Bianca-Magdalena: 
„În cadrul comisiei, la fel ca și la punctul 14, am avut două opinii separate, 

înregistrate din partea domnului Jitian și a doamnei Olariu și ca atare, avizul este 
nefavorabil.” 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Vă mulțumesc.” 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Înscrieri la cuvânt: d-nul Giurgiu, d-nul Ardelean, d-nul Mureșan, d-nul Bădin, 

d-nul Scurtu și d-nul Voinia. 
 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Are cuvântul domnul consilier Giurgiu.” 
 
Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Vă mulțumesc. Domnule Primar, am văzut la precedenta hotărâre că 

veniturile secțiunii de dezvoltare se păstrează la un nivel de 15% , iar cheltuielile aferente 
la doar  2%, iar ponderea secțiunii de dezvoltare pentru 2017, plăți aferente secțiunii de 
dezvoltare, total plăți este de doar 17,61%. Probabil acesta este și un semnal de alarmă 
pentru dvs. din moment ce solicitați aprobarea unui asemenea împrumut pentru Primăria 
Hunedoara. Studiind documentele puse la dispoziție de către Departamentul Financiar 
Contabil precum și de doamna city manager, cărora le și mulțumesc pe această cale 
pentru profesionism și buna voință de care au dat dovadă, am ajuns la următoarea 
concluzie. În mod cert Primăria Hunedoara se poate îndatora cu suma de 80 mil. lei deși, 
așteptam să văd în expunerea dvs. de motive nu doar un copy-paste după jumătate din 
raportul de specialitate, ci o prezentare foarte clară a străzilor ce se doresc reabilitate și 
motivația explicită ce stă în spatele alegerii lor. Nu uitați că vom avea împrumutați aproape 
160 de mil. de lei. Așteptam să văd o proiecție financiară asupra modului în care va greva 
acest împrumut asupra bugetului Primăriei. Deoarece veniturile secțiunii de dezvoltare și 
cele ale secțiunii de funcționare sunt aproape identice, 50-50 la nivelul anului 2018. Iar un 
grad de îndatorare de 30% va scădea direct în anii ce urmează potențialul secțiunii de 
dezvoltare la 20%. Iar în acest caz mă întreb ce se va mai putea investi din 2021 încolo. 
Iar dacă nu va mai exista PNDL, deoarece nimeni nu garantează că programul va 
continua și din 2020, Administrația 2020-2024 și pe mai departe, practic nu ar mai avea ce 
să mai schimbe în oraș, banii fiind destinați plății creditelor contractate. Un asemenea mod 
de acțiune presupune o gândire de tipul după mine potopul, deoarece se merge la un risc 
maxim. Acum facem mult iar în anii ce urmează vom vedea noi cum ne descurcăm, la ora 
actuală este important doar să dea bine. Risc pe care vă rog să mă credeți, l-aș accepta, 
în măsura în care s-ar investi pentru creșterea economică a orașului. De exemplu în 
reabilitarea și transformarea Centrului Vechi într-o zonă turistică deoarece numai în acest 



mod putem încuraja inițiativa privată, oamenii să câștige bani, firmele la fel, să apară noi 
angajați și o concurență pe piața muncii și chiar hunedorenii din străinătate ce au strâns 
bani să se întoarcă și investi în oraș. Cota defalcată din impozitul pe venit și pe TVA 
reprezintă 90% din bugetul local. Iar asta înseamnă că doar încurajând economia, 
acțiunile economico-financiare și creșterea numărului de angajați și a salariilor, Primăria 
va putea să-şi crească veniturile. În aceeaşi idee, gradul de realizare a veniturilor proprii 
este de 101%. Dar gradul de autofinanțare, adică veniturile proprii fără cota defalcată pe 
impozitul pe venit raportate pe total venituri încasate este de doar 23%. Adică, este 
evident că depindem de această cotă.  

O altă întrebare este pe ce se bazează previziunile veniturilor proprii din anii 
ce urmează. Văd că aduce cu o medie aritmetică a lui 2017 și 2015. Să fie acest adevărul 
următorilor ani? Dacă da, ce s-a întâmplat așa de deosebit de s-au luat în referință cei doi 
ani? Doar unul avea venituri mai mici și celălalt venituri mai mari? Nu văd relevanța. Ar 
trebui să mergem 15 ani în urmă ca să putem prefigura un mod realist în anticipare a 
veniturilor proprii deoarece au mai existat ani cu scăderi dar şi cu creşteri.  

Aş fi dorit să văd un cost estimat al creditului pentru perioada de 20 de ani. 
Din păcate nu apare. La un calcul făcut de mine reiasă 80 mil. de lei plătiţi de Primărie sub 
formă de dobânzi și comisioane. Adică exact atât cât și împrumutăm. Acest mod de 
acțiune are un preț. Iar cei ce vor urma după dvs. vor avea, mâinile legate ca urmare a 
acestui credit și atunci se vor mulțumi să peticească pe ici pe acolo ori vor continua să se 
împrumute de fiecare dată când gradul de îndatorare va scădea la gradul de să zicem 
25%. Doriți un asemenea viitor orașului? Credeți că reprezintă soluția viitorului lui? În 2016 
parcă declarați cu totul altceva în ziare. Nimeni nu garantează aceleași venituri în anii ce 
urmează. Afacerile se închid în oraș, oamenii pleacă. Iar dacă mai prindem și vreo criză 
mondială sau vreun Guvern strâns la pungă, în 20 de ani orice este posibil, vă întreb oare 
cum o vom scoate la capăt, Administrațiile viitoare? Sau asta nu contează? Vorbim doar 
pentru prezent. A investi acum toți banii în reabilitări stradale este ca și cum noi, persoane 
fizice am face împrumut pentru a ne amenaja locuința. Fără să ne gândim la viitor 
deoarece nimeni nu garantează în aceste vremuri că ROBOR-ul nu o să crească sau că 
veniturile nu au să scadă. Aduceți-vă aminte ce s-a întâmplat în 2009 când criza a prin 
cetățenii români supra îndatorați. De exemplu, ROBOR-ul la trei luni a crescut într-o lună 
și jumătate cu jumătate de punct procentual. Ceea ce aplicat la 80 de mil. de lei înseamnă 
400 de mii de lei, care cred că este costul de operare a Salubprest-ului pe o lună. Ne 
permitem riscul unor asemenea fluctuații? 

Dacă ne uitam în expunerea dvs. de motive vedem că treceți ca și cost al 
creditului la CEC doar indicele ROBOR la 6 luni. Evident că nu poate fi real acest lucru 
deoarece banca nu ar  mai câștiga nimic. Iar creditul din partea Ministerului de Finanțe, nu 
uitați totuși să adăugați marja de 3,5 puncte procentuale. Nu doresc să cred că în acest 
mod doriți să induceți în eroare Consiliul și totul nu este decât o regretabilă eroare. Dar nu 
pot să nu observ că alegeți creditul cu o perioadă mai mare de grație, adică plătim dobânzi 
la soldul inițial, în loc să alegeți facilitatea cu o perioadă de grație mai mică. Cea care 
implicit vă oferă un cost final mai mic. De asemenea mi se pare normal să dorim să 
angajăm un credit să nu solicităm acum decât sumele ce știm că le vom putea folosi până 
în 2020. Astfel încât următoarea Administrație să decidă dacă va mai împrumuta sau nu 
bani. Așa mi se pare etic. Iar dacă îmi spuneți că veți trage toată suma până în iunie 2020 
atunci de ce mai trebuie o perioadă de grație de trei ani? Și de ce 80 de mil.? De ce nu 
ajung 65 de mil.? Că tot nu avem nici o idee unde se dorește a se duce acești 
bani?Folosirea sintagmei reabilitare străzi nu îmi spune nimic. Mă repet, care străzi? Pe ce 
vă bazați când le propuneți? Un plan, o idee, ceva. Nimic.  

Aș fi dorit să văd o ofertă de o emisiune de obligațiuni. Dar probabil cum 
procedura este anevoioasă, ați trecut rapid la credit deoarece acesta se obține mai ușor, 
deși este mai scump.  



Iar în încheiere să presupunem că veți lua creditul. Avem conform viitorului 
acord cadru 116 străzi și 317 drumuri vicinale în oraș și satele aparținătoare. 
Modernizarea lor fiind cotată la peste 61 de mil. de euro. Iar creditul propus nouă spre 
aprobare vă oferă aproximativ 17 mil. de euro. Rezolvăm problema lor odată și pentru 
totdeauna? E clar că nu. Probabil vom reabilita vreo 40 de străzi. Iar dacă vor apărea în 
următorii ani diverse oportunități de dezvoltare. Ce ne vom face, că nu vom avea nici un 
ban pus de o parte pentru asemenea situații. La cine vom apela? Ba mai mult decât atât, 
în șase ani drumurile vor fi deja pline de gropi. Din păcate așa se lucrează în România. Ce 
vom face? Vom plăti alți 14 ani dobânzi pentru străzi ce urmează doar să le peticim? De 
exemplu, G. Enescu din câte îmi aduc aminte în 20 de ani are deja trei straturi de asfalt.  

Domnule Primar, aceste fiind zise, consider că propunerea dvs. de credit 
este lipsită de argumente economice, se bazează doar pe considerente de ordin politic, nu 
respectă etica managerială prin care lăsați și mandatelor viitoarelor Administrații 
posibilitatea unor investiții, fără a mai aminti modul în care dvs. declamați în ziare în 
campania electorală din 2016 cum că un oraș ne se poate dezvolta prin fonduri 
împrumutate.  

Acestea fiind zise, cei doi consilieri PER  vor acorda vot negativ propunerii 
dvs. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Are cuvântul domnul Primar.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Pentru că aș fi dorit să intervin la urmă, dar domnul Giurgiu s-a adresat 

direct mie, dânsul aflându-se într-o campanie electorală permanentă, vreau să mă adresez 
nu doar Consiliului Local cât mai ales cetățenilor municipiului Hunedoara. 

Stimați cetățeni, nu există un semnal de alarmă. Noi facem aici ceea ce ne 
solicitați dvs. în toate audiențele în care vă prezentați. Conform tuturor statisticilor cea mai 
importantă problemă pentru cetățeanul din Hunedoara este infrastructura.  

Bineînțeles că posibilitatea acestui împrumut am discutat-o și cu domnul 
Giurgiu. A fost foarte de acord cu ea. Ba mai mult, vedeți că face parte și din comisie dar 
între timp s-a răzgândit că ar fi bine să fie împotrivă. Nu mă întrerupeți, că nu v-am 
întrerupt. La câte neadevăruri ați spus, ascultați. Ascultați, domnul Giurgiu. Domnul 
Giurgiu de aceea se și află în această comisie că a fost director de bancă, și care a 
acceptat foarte repede să dea o mână de ajutor Administrației Locale. Mă bucur că 
recunoaște că ne putem îndatora. Deci nu încălcăm legea. Am mai făcut-o și în mandatul 
trecut. E adevărat, atunci ne-am îndatorat pentru un ștrand dar și pentru câteva străzi. A 
fost bine, a fost rău, unii zic că a fot bine, alții zic că a fost rău. Dar continuăm 
infrastructura stradală. Ceea ce mă surprinde, lăsând la o parte discuțiile politice care într-
adevăr fac deliciul tuturor, mă surprinde faptul că nu cunoaștem ce votăm. Când noi am 
votat anul trecut, domnul Giurgiu, acordul cadru Hotărârea de Consiliu nr. 58/2017 din 28 
februarie din 2017? Păi noi am votat-o. Adică dvs., pardon. Păi mă întrebați de străzi când 
le-ați avut acolo și le puteați cere oricând? Nu mă întrerupeți, vă rog frumos că nu v-am 
întrerupt.”  

 
Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Am pomenit de acest acord cadru.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Domnul Giurgiu, mi-ați zis că nu am prezentat străzile. Păi le-ați votat. Le 

aveți aici.” 
 



Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Nu le veți asfalta pe toate, trebuia specificat care le veți asfalta. Trebuia 

specificat în mod clar …” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„ Vă rog să mă lăsați să vorbesc. Dacă vreți dvs. să facem o polemică, este 

păcat. Ați votat așa ceva, și mă întrebați pe mine care sunt străzile. Păi dvs. le-ați votat. Eu 
asta vreau să subliniez. Adică, ca și consilier local, cetățeanul se uită la noi, domnule știe 
ce a votat? Păi ați votat anul trecut, trebuia să cereți de la arhivă. Va exista sau nu PNDL? 
A fost PNDL 1, a fost PNDL 2? Nu știu, nu putem să dăm noi răspuns. Dar să nu uitați, noi 
pe PNDL 2 am atras aprox. 45 mil. lei. Da, nu ne dezvoltăm numai pe banii noștri, ne 
dezvoltăm în primul rând și doi ani de zile nu am făcut altceva decât să scriem proiecte, să 
devină eligibile pe fonduri guvernamentale și fonduri europene. Nu am uitat, nu? 

Vorbeați de reabilitarea Centrului Vechi cu acești bani. Păi la o simplă citire a 
axelor de finanțare și a informării pe care v-am făcut-o, stimați colegi, știți că Axa 13 pe 
care se depune proiectul. De ce să iau un împrumut dacă se depun pe Axa 13, dar cred 
sunteți de acord să obțin finanțare pe Axa 13 pe fonduri europene, nu vă opuneți, nu? Deci 
reabilitarea Centrului Vechi este pe Axa 13 pe aceste fonduri europene. Era simplu. Citim 
ghidurile și putem să ne dăm seama unde să le ….” 

 
Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Nu este vorba numai de reabilitarea străzilor.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Mai citeam tot o părere de a dvs. sau a cui o fi fost…” 
 

Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Nu este vorba numai de reabilitarea străzilor, domnul Primar, este vorba de 

modul  in care ….” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Vă rog nu mă întrerupeți, aveți ocazia la final să îmi răspundeți. Bine? Eu nu 

v-am întrerupt, ați văzut mi-am luat notițe, da? Până acum, ceea ce ați spus dvs. doar 
frânturi de adevăr. De fapt puneați întrebarea și vă dădeați răspunsul. Deci, axa 13. 
Reabilitare Centru Vechi. Simplu. Nu pentru aia se ia împrumutul.  A, pentru cofinanțare v-
ați referit? Da, sigur. Cofinanțările vor intra și ele aici. Scrie în expunerea de motive și scrie 
și în hotărâre. Nu știu dvs. ați spus, dar nu cred că dvs., mai spunea cineva că de ce nu 
luăm bani pe Axa 4 să facem străzi. Domnilor, care spuneți așa ceva, păi prima dată citiți. 
Axa 4 se referă la municipiile reședință de județ. Nu-i greu, e simplu. Căutați, scrie aicea. 
Haideți să vorbim cu adevărul. Da, nu am făcut asta și imediat ne corectăm. Am găsit o 
altă axă, nu a știut-o d-nul Ticula, nu am știut-o eu, nu este nici o problemă. Axa 4 despre 
care povesteați, domnilor din sală, este reședință municipiu de județ, nu suntem reședință 
de județ, nu ne facem de rușine că nu știm legile, că le votăm aicea și cine știe ce facem.  

Cu calculul dobânzilor și toate celelalte, doamna Administrator Public, va da 
răspunsul. Dar sunt convins că dvs. ieri, că așa ați declarat, ați primit răspunsurile și ați 
fost foarte mulțumit de ele. M-a asigurat și doamna Administrator Public și doamna Șef de 
Serviciu că ați fost mulțumit și că veți vota acest proiect. Chiar așa mi s-a spus, domnul 
Giurgiu este foarte mulțumit.” 

 
Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Nu de proiect, de dânsele am fost mulțumit. Este diferență.” 
 



D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Domnule consilier, nu ați fost întrerupt.” 
 
Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
„E vorba de profesionalismul angajaților dvs. și nu de proiect.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Da, profesionalismul și evident… ne cerem scuze,  dar dacă tot știam că se 

activează toată lumea, haideți să prezentăm și cam ce vrem să facem. Începem cu 
cartierele, nu? Mă iertați, aș fi vrut să dau răspunsurile la urmă dar cred că corect este să 
ne adresăm Primarului și aparatului de specialitate când avem întrebări, evident de la 
comisii. Că așa să ne apucăm să zicem că Axa 4 finanțează municipiul Hunedoara, nu are 
rost, da? Să spunem că nu știm de Axa 13 care finanțează Centrul Vechi și luăm credit, iar 
nu are rost. Haideți să vedem pentru ce luăm credit. Pentru că, dvs. sunteți cei care ați 
realizat prin votul dvs. Acordul cadru 2. Respectiv, am gândit Hunedoara la scară mare. 
Toată infrastructura stradală, am făcut un singur studiu de prefezabilitate și urmează o 
singură licitație. Evident, pe cantități. Am prins absolut toate străzile din cartiere, cât și 
străzile din satele aparținătoare la care nu s-a gândit nimeni 28 de ani sau câți o fi fost, nu 
știu, 27. Nimeni. Le-am prins și pe acelea. Ați spus că nu o să ne ajungă împrumutul. Da, 
așa este. Dar se pot ivi pe parcurs oportunități. Oricum, nu poți lucra nu știu cât de mult 
într-un an. Astea sunt firmele care lucrează. Nu contest ceea ce ați spus dvs. că în 
România se lucrează cum se lucrează. Aici cine câștigă licitația, există o transparență. 
Străzile propuse pentru reabilitare sunt în număr de 81. O suprafață carosabilă de 203.481 
mp. Cu o suprafață de trotuar de 63.481 mp. Și evident avem și acele străzi de care 
vorbeam pentru modernizare. 

Pentru că ați votat acel acord cadru, și cum pe PNLD 2 nu se pot accesa 
bani pentru acordul cadru, deocamdată, nu știm ce se va întâmpla pe viitor, suntem 
pregătiți dacă se va întâmpla că ne-am și depus proiectul acolo și în urma licitațiilor, e 
posibil orice.  

Străzile le vedeți. Nu facem altceva decât să venim în întâmpinarea 
solicitărilor cetățenilor din municipiul Hunedoara. Detalii tehnice despre procedura de 
achiziții, despre strategie, despre caiet de sarcini, cu siguranță oricând puteți să obțineți de 
la compartimentele de specialitate. Este o transparență 100% că nu vrem să avem nici 
unul probleme. Dvs cunoașteți aceste străzi că tot dvs. veniți să-mi spuneți, când facem, 
când reparăm, nu, domnule Jitean? Când reparăm trotuarele, când facem parcarea aia, 
când reparăm OM-ul, când… Păi nu, dvs. ați zis că trebuie și de aia, eu vreau să facem, 
adică aici nu suntem putere și opoziție. Eu știu că dvs., dă bine să fii în opoziție și să fii 
împotrivă, asta nu înseamnă că Hunedoara va sta în loc. Nu va sta niciodată. Și acordul 
cadru 1 și proiectul de reabilitare a principalelor bulevarde din municipiul Hunedoara în 
perioada 2008-2012 a fost contestat și re-contestat. Am mers mai departe. Am mers mai 
departe și astăzi avem o infrastructură reabilitate pe acele porțiuni pe ceea ce a fost 
atunci. Eu sper să vă conving, cu toate că știu că nu veți vota. Ați afirmat-o atât de larg și 
de apăsat ieri încât știm toți. Dar să știți, cetățenii de asta au nevoie, pentru asta ne-au 
ales. Nu mai au răbdare, pentru că niciodată nu o să poți să aduni atâția bani și să poți să 
te apuci pe urmă să faci. Nu mai au răbdare. Și trebuie să începem. Mergeți de curiozitate 
în cartierul OM să vedeți, că avem și o grădiniță acolo. Să vedeți cum arată. Unul dintre 
cele mai vechi cartiere din municipiul Hunedoara. Sau dacă vreți, mergeți în cartierul micro 
5 cu 1. De ce nu, Traian Vuia? Mai este și cartierul Ceangăi. Sunt foarte, foarte multe. Ca 
să existe transparență, de aceea am făcut și comisia. În mandatul trecut nu a existat o 
comisie formată din consilieri locali care să gestioneze această problematică, să discute 
despre dobânzi cu bănci și cu tot.  A, am trimis scrisori, am notificat tot ce este ca și bancă 
în municipiul Hunedoara. Am purtat discuții la Ministerul de Finanțe cu ministrul 



Teodorovici. Transparență cu ajutorul dvs. Votați împotrivă înseamnă că evident nu vreți să 
faceți parte nici din comisia aceea, este problema dvs. Dar eu spun încă o dată, clar și 
răspicat. Cetățenii ne-au ales să rezolvăm una dintre cele mai importante probleme din 
municipiul Hunedoara, infrastructura stradală. O să mai intervin dacă este cazul.” 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„ Mulțumesc, domnule Primar. Urmează domnul consilier Ardelean.” 
 
D-nul. Ardelean Daniel Cosmin: 

  „Vă mulțumesc domnule Președinte. În același asentiment cu domnul 
consilier Giurgiu, aș vrea să vă atrag atenția pentru, de ce așa o sumă mare? De ce 
mergem la gradul de îndatorare la 29,78% în măsura în care prin presă am văzut că 
Hunedoara este cel mai mare buget după Revoluție. Ce aș mai putea să punctez eu? 
Având în vedere faptul că avem Guvern PSD, Consiliu Local PSD, Consiliu Județean 
PSD, avem un deputat care a câștigat Circumscripția Hunedoara, eu zic că nu, deci 
mergem pe principiul exact după noi potopul. Îndatorându-ne cu 30%, ce se va întâmpla 
dacă în 2020 va câștiga altcineva Primăria și nu va avea aceeași culoare cu Consiliul 
Local, Consiliul Județean sau Guvern? Moștenirea grea pe care o invocăm fiecare atunci 
când ajungem în postura Administrație Publice o să fie moștenire aproape imposibilă de 
rezolvat. Pentru că respectiva Administrație va trebui doar să plătească acest credit care, 
drept e, și mie mi-ar place să se rezolve problema străzilor. Chiar eu stau pe o stradă 
neasfaltată din municipiul Hunedoara, plătesc aceleași taxe și impozite ca și cei care stau 
pe străzile asfaltate, dar nu am avut noroc că pe Buituri, nu s-a asfaltat decât până la 
Căminul Cultural, eu stau 50 de metri mai sus. Asta a fost norocul nostru sau ghinionul 
nostru. Spre deosebire de ceilalți colegi, cred că sunt implicat direct în asfaltarea străzilor 
și e o mare problemă asta, dar eu zic că lucrurile se pot face treptat și făcând pas cu pas 
lucrul acesta cheltuielile vor fi mai suportabile. Nu sunt de acord să mergem pe maxim la 
30% astfel încât în cazul în care se întâmplă ceva cu ROBOR-ul, crește ROBOR-ul crește 
inflația, Administrația care va veni va constata că este condamnată să nu facă nimic în 
acest municipiu. Vă mulțumesc.” 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
  „Domnule Primar.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Da, chiar aș dori să explice puțin și Administratorul Public ce reprezintă 

acest grad de îndatorare și de ce se merge până acolo. Vă reamintesc stimați colegi că 
vorbim de un împrumut de 80 de milioane pe care sper să-l obținem. Urmează discuțiile 
mult mai sus decât noi, că nu se opresc aici, evident , vorbim de Ministerul de Finanțe. Da, 
domn profesor, aveți dreptate. O fi mare dar el ar fi nevoie de vreo 281 ca să ajungem și 
pe acolo. Deci nu e chiar mare, da? Da, mulțumesc frumos pentru apreciere, chiar vă 
mulțumesc din suflet. Am reușit să avem cel mai mare buget de după Revoluție. E 
adevărat celor spuse de domnul Giurgiu, și are dreptate, 52 de milioane de lei reprezintă 
taxele, impozitele și toate celelalte ce le atragem iar diferență până la 162 de milioane se 
datorează echipei manageriale din Primărie și evident Consiliului Local care împreună au 
stat, au scris proiecte pe fonduri guvernamentale și europene iar diferența de acolo vine. 
Mulțumesc pentru apreciere. 

Ce se va întâmpla în 2020 dacă câștigă altcineva? Domnule, lăsăm să 
lucreze pe acest proiect că despre asta vorbim. Adică acel altcineva va lucra pe ceva ce 
noi am votat acum și va zice mulțumesc frumos, rezolvăm problema infrastructurii fără să 
mai port atâta polemică în Consiliul Local. Ne va mulțumi.  



Și domn profesor, o să asfaltăm și pe Buituri, dar aia ulterior. Pentru că, 
stimați colegi, sunt absolut convins că cunoașteți procedura. Dvs. ați votat acordul cadru. 
Urmează, după ce se finalizează licitația, licitație pe cantități încă o dată subliniez, să 
votăm subsecventul numărul 1. Cine a citit legea acordului cadru, știe despre ce este 
vorba. Iar acolo în subsecventul numărul 1 vom putea să trecem străzile prioritare. 
Evident, începând cu cartierele cu marile aglomerări urbane. Da, așa este, aveți dreptate. 
Buituri arată rău. Și trebuie să o rezolvăm. Și lucrurile se vor rezolva treptat. Le vom lua 
treptat. În momentul în care stabilim subsecventul nr. 1 împreună, știm exact care este 
ordinea. Mulțumesc. Doamna Ponta, vă rog.” 

 
D-na Ponta Cristina – Administrator Public: 
„Da, mulțumesc. Realizări a sistemului rutier prin reabilitare în municipiul 

Hunedoara este un obiectiv de investiții de importanță majoră. Prin reabilitarea și 
modernizarea străzilor se va asigura îmbunătățirea accesului localnicilor la proprietăți, 
ameliorarea în conformitate cu standardele în vigoare a condițiilor de viață ale locuitorilor 
și ale activităților productive desfășurate în zona localităților. Totodată îmbunătățirea 
accesibilității și mobilității populației, a bunurilor și serviciilor care va stimula o dezvoltare 
economică durabilă. Prin Hotărârea de Consiliu 58/2017, așa cum s-a mai spus, a fost 
aprobat de către dvs. studiul de prefezabilitate pentru obiectul de investiții în discuție. Vom 
încheia un acord cadru cu durata de 4 ani iar ulterior în funcție de alocările bugetare 
disponibile vom încheia contract de subsecvente,după aprobarea de către dvs a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți fiecărui proiect.  

Ce vreau să spun, compartimentul de resort a făcut o simulare pentru a 
stabili parametrii avantajoși. O simulare la o bancă comercială și una la Ministerul de 
Finanțe. Vreau să aduc în discuție și faptul că celelalte credite pe care momentan le avem, 
respectiv creditul BRD expiră în anul 2022, deci după acesta nu vom mai plăti, nu vom mai 
rambursa, nu vom mai plăti dobânzi, comisioane. Totodată expiră și creditul Ager leasing 
pentru aparatura medicală de la spital la finele anului 2021.  

Pentru simulare s-a luat în calcul nivelul veniturilor proprii în trei ani anteriori, 
respectiv 2015-2016-2017. Într-adevăr trendul este ascendent. În 2015 am avut venituri 
proprii de 46.901 mii lei, în 2016 - 52.943 mii lei, în 2017 – 59.083 mii lei. Pentru a face 
calculele la nivelul anului 2018, așa cum prevede anexa 1-3 privind calculul gradului de 
îndatorare, se ia în considerare media aritmetică pe anii anteriori. De aceea pe 2018 avem 
o medie a veniturilor proprii de 52.976,19 și se menține același trend până la finalul 
perioadei.  

Într-adevăr în situația în care vom negocia și vom obține acest împrumut de 
la banca comercială, există o perioadă de grație apoi trendul este ascendent la gradul de 
îndatorare cu un nivel maxim la nivelul anului 2023, respectiv 29,82%. Noi comisia vom 
putea negocia, sper din tot sufletul să obținem o dobândă bună, așa cum am obținut și 
pentru creditul de la CEC care l-am refinanțat. Cam asta am avut de spus. Dacă mai sunt 
întrebări, vă stau la dispoziție.” 

 
 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

  „Urmează la cuvânt domnul consilier Mureșan.” 
 
D-nul. Mureșan Vasile: 
„Stimați colegi, cred că suntem de acord că proiectul acesta de hotărâre e cel 

mai interesant din ultimii doi ani. Am putea să spunem că e aproape un tun. Deci Consiliul 
Local dă un tun, un tun mare. Eu am câteva dubii și aș vrea să le ridic în fața dvs.  

În primul rând domnul Primar zice că nu poate accesa fonduri europene. 
Europa zice că noi nu accesăm fondurile puse la dispoziție.” 



 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Domn profesor, mai clar că nu vă aud!” 
 
D-nul. Mureșan Vasile: 

  „Întrebarea mea este nu cumva ne este teamă să accesăm fonduri europene 
pentru că acolo sunt rigori mai mari decât la fondurile publice sau la credit? 
  Al doilea dubiu pe care îl am. Luăm acest credit ca să facem investiții. Eu pot 
să pun întrebarea, care investiție? Reabilitarea rețelei rutiere e un termen foarte vag, aici 
nu există termeni preciși. Strada cutare, devizul cutare – valoarea. Strada cutare, devizul 
cutare – valoarea. Facem suma, înseamnă 16 – 17 mii de, milioane de euro. Nu există. E 
ceva foarte vag. Să cofinanțăm ne mai trebuie de asemenea, împrumutul acesta ca să 
cofinanțăm programe europene. Care programe? Care programe europene? Că noi avem 
la dispoziție bani europeni gârlă și nu putem face proiecte pentru reabilitarea energetică a 
blocurilor. Că nu vor cetățenii. 
  Apoi ar fi și riscuri asupra datoriei publice. Un prim risc l-aș aminti cel care 
provine dintr-o ordonanță de modificare a codului fiscal, Ordonanța 6 parcă din 2017 de la 
începutul anului prin care se permite transferul resurselor de la un capitol bugetar la altul. 
Iar după Legea salarizării din anul…, ultima lege a salarizării, se permite transferul unor 
resurse chiar de la investiții la salarii. Și eu mă întreb dacă cetățenii Hunedoarei ar ști că ei 
iau împrumut pentru plata salariilor, ar fi de acord? 
  De asemenea eu am observat că s-a făcut un studiu privind evoluția 
veniturilor. Dar s-a făcut un studiu privind anii anteriori? Nu s-a făcut un studiu privind anii 
care vor veni, următorii 20 de ani. Ia să facem o simulare cu evoluția demografică, evoluția 
economică. Cât crește economia sau cât scade, bugetul cum va fi în 20 de ani? Și în plus, 
nu-i momentul, nu-i oportun în condițiile astea de instabilitate financiară, ca să vedeți ca 
persoane fizice au luat țeapă și sunt persoane în comisia asta care iau țeapă. Eu să fiu în 
comisia asta aș fi de asemenea ca și dânșii. Și îmi cer scuze, pot ei să negocieze un astfel 
de credit? Poate domnul Giurgiu, probabil două persoane din Primărie, șefele 
compartimentelor de specialitate ar putea face față, în rest? Noi ce facem? Ridicăm mâna 
acolo. 
  Probabil că ar mai fi și alte riscuri pe care le ridică acest credit. Eu aș fi de 
părere creditul să fie de un volum mai mic  etapizat pentru nevoile județului, luăm un credit 
mare și o să vedem noi ce facem cu banii. Vă mulțumesc.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Da, doar o secundă , mă iertați. Iar ne întoarcem de unde am plecat. … de 

proiecte europene, ați votat stimați colegi, nu știu de câte ori v-am chemat. Domn profesor, 
despre ce vorbim? Cum accesăm fonduri europene, păi dacă îl punem pe domnul Ticula, 
domnul Ticula? Să vină domnul Ticula în sală. Ați votat proiecte pe fonduri europene 
încontinuu, nu știu de câte ori ne-am întâlnit. Și spuneți că nu accesăm fonduri europene. 
Scrie toată presa, e  suficient să citiți în presă, dacă poate la ședință nu ați fost suficient de 
atenți. Citiți, reabilitare, domn profesor,  zice reabilitare energetică, 19 blocuri stimați 
colegi, ați votat dvs. Nu eu, eu v-am propus. Domn profesor numai puțin că ați văzut că nu 
întrerupe nimeni. 19 blocuri, domn profesor cu toată dragostea dvs. ați votat. Dvs ați votat 
reabilitarea clădirii aceasta a Primăriei, unde deja suntem la precontractare. Dvs. ați votat 
blocurile, dvs. ați votat clădiri, Liceul- Colegiul Matei Corvin. Domn profesor dvs. ați votat 
Colegiul Iancu de Hunedoara, să vă mai zic? O să votați axa 10 care intră acum că se 
deschide. O să votați axa 13, ați votat pe 3-1, pe 3-1B, pe 3-1A. Păi cum să spuneți că nu 
avem așa ceva? De ce trebuie să folosim cuvinte de acest gen în fața cetățenilor și cum 
noi toți la un loc, că noi toți, nu numai eu, am fi incapabili. Domnul Ticula, scurt așa că 
sunteți la ușă și nu ne-am înțeles. La ce sumă credeți dvs. că ne vom închide cu aceste 



proiecte pe fonduri europene? Cea mai pesimistă, pentru că se vorbește că nu atragem 
fonduri europene.” 

 
D-nul Ticula Viorel: 
„Nu știu cine vorbește, bună ziua. Eu vă pot spune că deja 8 contracte, 8 

proiecte sunt în diferite faze de pregătire, adică au trecut de prima fază de evaluare 
administrativă, eligibile. Ne-am făcut o situație și avem o situație pe MySmis. Valoarea lor 
se ridică acum la 28,7 mil. euro.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 

  „Și spuneți că nu atragem, și se continuă mai departe.” 
 

D-nul Ticula Viorel: 
 „Avem în pregătire încă 9, încă 13 proiecte. Pesimist, eu zic ne ducem 
undeva la 60 – 70 mil. de euro. ” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Domn profesor, cu toată dragostea și respectul pe care vi-l port și știți că așa 
este, pentru că sunteți un om deosebit, noi discutăm despre proiecte de atâta timp, le 
votați că vă pot arăta hotărârea de consiliu și spuneți că nu atragem. Și încă ceva. Putem 
să facem plata dintr-un împrumut la salarii? Mă iertați, păi scrie în hotărârea  de consiliu 
foarte clar pentru ce sunt acești bani. Eu știu încă o dată, eu știu domn profesor, știu că nu 
veți vota dar vreau să am argumente, să vă fac să înțelegeți de ce este necesar să facem 
acest lucru pentru cetățenii municipiului Hunedoara. 
 Mulțumesc frumos și domn profesor, nu vă supărați deci chiar nu vreau să fiu 
impertinent. Eu vreau să discut exact, nu discut aia cu tunul, că nu sună bine, dar cu 
fondurile europene că nu accesăm sau că reabilitare energetică nu facem. Chiar facem.” 
 

D-nul. Mureșan Vasile: 
 „Mie îmi place să fim exacți. Să-mi spună domnul Ticula cât e contribuția 
Primăriei la programele astea, dacă 60 de mil de euro deci cât e contribuția noastră.” 
 

D-nul Ticula Viorel: 
 „Contribuția undeva, calculăm așa la modo grosso undeva la 5%. Deci nu se 
poate ști până nu intră în faza de precontractare.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Da, o parte din acești bani se duc și acolo. Așa este. Co-finanțare, sigur că 

da. Păi, vrem proiecte multe, avem și co-finanțare, logic. Dacă nu avem proiecte să știți că 
nu ne trebuie nici un ban.” 

 
 
D-nul Ticula Viorel: 

 „La un sprijin de 98-95 % din partea Uniunii și Bugetului de Stat eu zic că…” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „ Sunt prea multe proiecte, am înțeles, azi sunt prea mulți bani. Păi avem 
străzile. De ce? Banii sunt prea puțini, numai atâta putem să atragem. Dacă o să primim 
acceptul. Banii sunt puțini. Că asta înseamnă. Dezvoltare rapid. Ce e rău că am făcut 
atâtea proiecte acum? Mă iertați dar eu am crezut că e bine. E rău că am depus proiecte 
pe PNDL 2 din timp și am obținut atâția bani? Am crezut că e bine.” 
  



D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
 „Are cuvântul domnul consilier Bădin.” 
 

D-nul.  Bădin Ion: 
„ Mulțumesc domnule Președinte. Spre deosebire de colegul meu Bogdan 

Giurgiu care a avut timp să-și facă un speech atât de, zice dânsul, bine argumentat, eu 
aseară m-am uitat, fiind și om de sport, m-am uitat să o văd pe marea noastră sportivă 
Simona Halep și apoi și la un meci de fotbal așa că voi vorbi liber cum sunt obișnuit de 
fapt să vorbesc și am vorbit tot timpul.  

Legat de acest proiect de hotărâre privind luarea unui împrumut până la max. 
80 mil. lei, sigur că părerile sunt împărțite și mai ales din partea opoziției care am observat 
și ieri la comisii întrebările care le-a pus, că a avut comisiile aici toată lumea. Erau canați 
de la început pentru a nu aprobat acest credit pentru că sigur, este mai ușor să nu faci 
decât să faci. Poate și nouă ne-ar conveni să le spunem la hunedoreni, domnule nu trece 
proiectul sau să-l votăm împotrivă că uite nu a vrut cutare consilier, nu putem să asfaltăm, 
să facem, să reabilităm străzile și trotuarele din Hunedoara.  

Credite s-au mai luat și până acum, s-au luat și când eram eu consilier în 
perioada 96-2004, când nu eram în Uniunea Europeană, nu accesam fonduri europene 
sau ca să facem mai multe pentru municipiul Hunedoara. Nu a plâns nimeni când s-a luat 
și creditul pentru construcția Ștrandului din Hunedoara, acum dintr-o dată ne-a apucat 
îngrijorarea pentru eventualitatea luării acestui credit de max. 80 mil. lei așa cum erau 
îngrijorați și cu terenul de la intrarea în Hunedoara când cine știe ce o să se întâmple, ce 
se face și ați votat contra și pe urmă v-ați răzgândit și l-ați votat pentru. 

Sigur, că astăzi probabil fiind directivele și dispozițiile veți vota contra acestui 
credit. Aseară, pe lângă faptul că mă uitam la meciul de tenis, intru pe rețele de socializare 
și o publicație care aparține opoziției și căruia nu vreau să îi fac reclamă, publicitate, i-am 
făcut la timpul respectiv, ne certa și ne atenționa pe consilierii locali să vadă cât de 
responsabili suntem noi astăzi pentru cei 80 de mil. lei, cum vom vota că vom îndatora nu 
numai pe noi ci și pe copiii copiilor noștri. Și să fim atenți la cei 80 de mil. de lei cum se 
votează astăzi. Am pus și eu niște întrebări acolo legat de ceea ce a apărut acolo în acel 
articol și la un moment dat publicația îmi răspundea că de ce nu accesăm ceea ce a spus 
și domnul Primar axa 4 prioritară.  
 Păi eu i-am rugat pe cei de acolo, se știe cine sunt, colegii din opoziție, să 
pună mâna să studieze că este exact axa 4 prioritară sau dacă nu să întrebe parlamentarii 
care îi au în Senat și în Camera Deputaților și la ce se referă axa 4 prioritară, că se referă 
clar la municipiile reședință de județ și nu cred că între timp reședința de județ peste 
noapte s-a mutat de la Deva la Hunedoara. 
  Așa că inflamarea cu aceste comentarii și așa zise îndatorări ale populației 
pe veci, cred că face mai mult de domeniul campaniei. Probabil colegii de la PNL au și 
intrat în campanie pentru 2020 dar, dacă continuă așa este în favoarea noastră, a celor din 
grupul social-democrat pentru că populația dorește să se facă ceva în municipiul 
Hunedoara.  
 
 Eu locuiesc în cartierul OM din 1956. Ultima dată strada pe care locuiesc eu a 
fost asfaltată în urmă cu vreo 20 de ani. E jalnică. Eu pe partea mea unde locuiesc nu sunt 
gropi, dar pe partea dinspre Casa Vânătorului este un dezastru. Așa că ocolesc zona și 
mă întorc, tot timpul cobor pe Alexandru Vlahuță.  
 Și celelalte străzi din municipiul Hunedoara, vi s-a explicat clar, este un acord 
cadru, vreo 400 și ceva de străzi, ce se face cu banii. Păi nu sunt bani mulți până la urmă 
80 de milioane că va trebui să accesăm în continuare pe programele care apar sau  ce va 
fi în continuare sau tot pe împrumuturi. Pentru că în Hunedoara infrastructura rutieră 
trebuie făcută. Cineva când vine dar și noi, sau turiștii când vin și alți locuitori când străbat 



un municipiu prima dată îl străbate în general cu mașinile și dacă dau prin gropi iar încep 
să înjure cum înjurăm și noi toată ziua.  
 Deci, a nu vota acest credit care merge până la suma maximă de 80 de mil. 
lei mi se pare anormal din partea colegilor din celelalte grupuri pentru că până la urmă noi 
am venit aici să răspundem în fața hunedorenilor să ne facem datoria față de Hunedoara, 
față de cetățenii Hunedoarei. Nu trebuie să fie un vot politic, cum se întâmplă în Parlament 
unde se dezbat legi. Aici trebuie să fim foarte atenți ca să dăm Hunedoarei ceea ce merită. 
Și eu cred că Hunedoara merită. Și prin ceea ce s-a făcut până acum, sigur că venim și 
spunem că s-a făcut numai atâta, păi ce s-a făcut până acum că nu s-a făcut. Dorește 
Administrația actuală și toți cei 21 de consilieri care suntem până în 2020, până în 2024, 
Hunedoara să schimbe înfățișarea, să arate altcumva. Hunedoara merită mult mai mult, 
Hunedoara merită să fie un oraș care este, a devenit și un oraș turistic. Actuala 
Administrație a atras fonduri europene le știm cu toții, ne-am întâlnit în atâtea ședințe, a 
atras fonduri guvernamentale. Atragem și împrumuturi că asta este, trebuie să facem. Eu 
de exemplu nu mai am totuși răbdare, și alți colegi de ai noștri care sunt consilieri și stau 
în cartierele care nu s-au făcut. OM-ul mare, OM-ul mic Poate dacă era discernământ 
vechile administrații începeau să asfalteze și să reabiliteze cartierele cele mai vechi din 
oraș și mergeau pe infrastructură în continuare în celelalte cartiere. Dar probabil fiind un 
interes politic de voturi s-a început în anumite zone ale orașului. Trebuie să definitivăm și 
să facem totul pentru ca toți cetățenii municipiului Hunedoara printre care mă număr și eu 
să avem o satisfacție că putem să umblăm să nu ne sclintim picioarele nici pe trotuare și 
nici să intrăm cu mașinile în gropi. Vă mulțumesc.” 
 

D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
 „ Vă mulțumesc. Are cuvântul domnul consilier Scurtu.” 
 

D-nul.  Scurtu Raul: 
„ Mulțumesc. Aș dori să aduc aminte o hotărâre nr. 58/2014 care s-a votat în 

Consiliul Local. Hotărârea a fost adoptată cu un număr exprimat de 20 de voturi pentru, 
exact numărul consilierilor în sală. A fost vorba de un împrumut de aproape 11 mil. de euro 
cu o maturitate de max. 15 ani. Doresc să le spun colegilor consilieri, de ce astăzi fac 
opoziție, de ce nu se poate vota pentru municipiul Hunedoara? Pentru că în anii trecuți s-a 
votat aceea hotărâre și a trecut acel proiect, domnul Primar de atunci a putut să-și facă 
treaba, același lucru dorește și domnul Primar care este în funcție.  

Aș vrea să-l felicit încă odată pe domnul Primar și echipa Primăriei pentru că 
au reușit să atragă până în prezent cele mai multe fonduri europene și guvernamentale 
pentru proiectele de dezvoltare a municipiului Hunedoara. Însă pentru a atrage mai multe 
proiecte pe fonduri europene avem nevoie și de fonduri la bugetul local. Însă, după cum 
știți, veniturile sunt destul de limitate prin urmare, este logic că a variantă de a avea 
disponibilități bănești necesare pentru pornirea și implementarea acestor proiecte este 
contractarea unui împrumut. 

Cetățenii municipiului Hunedoara doresc o realizare cât mai rapidă a 
proiectelor pentru modernizarea și dezvoltarea orașului. Din expunerea de motive a 
domnului Primar rezultă foarte clar că municipiul Hunedoara are posibilitate să obțină un 
credit rambursabil având în vedere perspectiva stabilă a orașului și economia în 
dezvoltare a acestuia, credit foarte necesar pentru îmbunătățirea infrastructurii.  

Încă odată vreau să subliniez că pentru realizarea de investiții publice de 
interes local în termen scurt sau mediu, este necesară contractarea unui împrumut bancar. 
Fiecare dintre noi am dori să ne cumpărăm mai repede un anumit produs, deci cănd am 
dorit să cumpărăm un anumit produs am apelat la credite bancare. Deci, nu văd ce este 
ieșit din comun. Vă pot da și exemple de alte primării. Vă puteți uita și dvs. pe Google, da? 
Municipiul Oradea, credit 23 mil de euro, Aradul - 23 mil. de euro, etc. sunt foarte multe.  



În anii trecuți Consiliul Local al municipiului Hunedoara a mai votat proiecte 
de hotărâre pentru aprobarea contractării, exact ceea ce v-am spus, da? pentru 
construirea Ștrandului Corvin, a discutat și domnul Bădin despre acest subiect. Ori prin 
acest credit care îl avem astăzi pe ordinea de zi vom avea posibilitatea să realizăm 
modernizarea și reabilitarea infrastructurii stradale în municipiul Hunedoara,lucru așteptat 
de mult timp de cetățeni. 

Cred că am văzut cu toții cum arată unele străzi și bulevarde din municipiul 
Hunedoara. Este timpul să încercăm să schimbăm ceva. Chiar dacă ne împrumutăm. 
Până la urmă, în aceste timpuri a devenit un lucru firesc să te împrumuți ca să te dezvolți 
mai rapid.  

În concluzie voi vota pentru acest proiect de hotărâre, considerându-l 
necesar, având în vedere ceea ce doresc cetățenii Hunedoarei. Vă mulțumesc.” 
 

D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
 „Vă mulțumesc. O rugăminte, un pic de liniște.” 
 
 D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
 „Domnul Voinia are cuvăntul.” 
 

D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
 „Nu cred că nimeni nu poate contesta necesitatea investițiilor în infrastructură. 
Nu cred că nimeni mai crede că cetățenii Hunedoarei mai au răbdare să le mai spunem 
mai așteptați 4 ani, să vină o altă Administrație. Sau încă patru. Când avem străzi de 
pământ în secolul XXI în municipiul Hunedoara. Și noi ne mai putem întrebări dacă este 
oportun să modernizăm Hunedoara. Dar nu din acest punct de vedere vreau să-mi axez 
intervenția. Sunt foarte implicat și preocupat de atragerea de finanțări europene. Pentru a 
atrage o finanțare europeană se discută inclusiv de capacitatea financiară a solicitantului 
adică de posibilitatea lui de a co-finanța și de a implementa proiecte europene. Pentru că 
ai doar un avans și restul trebuie să pui niște bani pentru a implementa proiectul pe care ți 
iei după aceea înapoi.  
 Dacă nu avem capacitatea financiară de a implementa proiecte ne vom bloca. 
Dacă nu promovăm, nu implementăm proiecte europene nu dezvoltăm Hunedoara. Doar 
cu surse interne, doar cu taxe și impozite locale nu ne vom dezvolta.  
 De aceea sunt vitale accesările de fonduri guvernamentale unde am 
performat dar și fonduri europene. Sunt dovezi clare că foarte multe proiecte sunt în 
diverse stadii de aprobare sau de elaborare. Haideți să nu punem piedică implementării 
acestor proiecte. Haideți să nu punem piedică dezvoltării municipiului Hunedoara doar din 
interese înguste politicianiste. Pentru că nu vrem ca un Primar să realizeze ceva. Hai să 
amânăm să facă altcineva peste patru ani. Cred că vom lăsa Hunedoara în 2020 cu un 
buget local mult mai mare decât acela pe care l-am primit noi în 2016. Avem nevoie de 
această finanțare rambursabilă internă pentru a diversifica sursele de finanțare. Pentru a 
accelera dezvoltarea Hunedoarei. Am zis-o. 
 O să îmi cer scuze, nu v-ați înscris la cuvânt până acum. O să dăm.. 
schimburi de replici…părerea a fost …” 
 

D-nul.  Jitian Simion: 
„Un minut.” 
D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
„Exprimată de către consilierii grupului dvs.”  

 
D-nul.  Jitian Simion: 
„Nu-mi permiteți să-mi exprim punctul meu de vedere?” 



 
D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 

 „Ați avut posibilitatea de a vă înscrie la cuvânt.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Și eu doresc domnul Președinte să iau cuvântul. Vă mulțumesc. Este un 
drept al consilierilor locali.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 

D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
  „Ok. Îmi pare rău, există un Regulament de vot. Trecem la votarea titlului 
hotărârii. ” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Deci Regulamentul este numai pentru consilierii locali? Domnule Președinte 
cred că trebuie să avem și noi dreptul să spunem câteva cuvinte. Chiar dacă uneori aceste 
cuvinte poate deranjează.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Dvs. știți foarte bine că există un Regulament. Dvs. știți foarte bine că de fapt 
veți da vot împotrivă. Profitați de faptul că sunt în sală televiziunile și ne expunem punctul 
de vedere… să votăm. Dar oare de ce nu ne respectăm unii pe alții? Domnu Mititelu ! Vă 
rog să-l evacuați. Vă rog să chemați Poliția, da?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Vă rog să părăsiți sala. Domnul Mititelu vă rog să părăsiți sala.” 
 

D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
 „Vă rog frumos să părăsiți sala. Regret aceste incidente. Vă rog să părăsiți 
sala.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Știți ce nu înțeleg? De ce puneți presiune pe Președintele de ședință doar cu 
cu singur scop? De a vorbi. Pentru că a întrebat de la început destul de clar și dvs. știți că 
avem un Regulament. Te înscrii la cuvânt, nu te întrerupe nimeni, îți expui punctul de 
vedere, ți se dă răspuns sau ți se dă termenul care spune regulamentul legal de 
compartimentul de specialitate. Pot să pariez cu dvs. că dacă chiar ați dori, ducem mult, 
stăm până dimineață că o să vorbim în contradictoriu toți. Mai ales că se televizează în 
direct și fiecare cetățean ne vede cum ne opunem sau cum suntem de acord cu 
dezvoltarea Hunedoarei. Și acum rog pe domnul Președinte de ședință, cu tot respectul, 
lăsați fiecare consilier, chiar dacă se încalcă Regulamentul, pentru că este bine ca 
cetățeanul municipiului Hunedoara să vadă cum acești consilieri încearcă să ne convingă 
că nu e bine să asfaltăm drumurile. Vă rog domnule consilier.” 
 

D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
 „Domnule consilier, la insistențe repetate vă rog să aveți o intervenție 
sintetizantă într-un minut.” 



  D-nul.  Jitian Simion: 
„ Mulțumesc domnule Președinte. Ceea ce vreau să precizez este că nu ne 

opunem unui împrumut. Dar nu de 80.000. Deci ați văzut din ce a prezentat colegul că 
sunt municipii mult mai mari decât Hunedoara și au accesat niște sume rezonabile.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Adică mai mari decât ale noastre. Am înțeles. Așa este. Aveți dreptate, erau 

mai mari decât ale noastre.” 
 
D-nul.  Jitian Simion: 
„Nu, nu.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Mai le spunem odată? 23 de mil. de euro…” 
 
D-nul.  Jitian Simion: 
„Păi, faceți comparație între… de euro, da , știu asta.” 
 
D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
„Sintetizați vă rog domnul consilier.” 
 
D-nul.  Jitian Simion: 
„Părerea mea este că se putea lua un credit mult mai mic și anul viitor dacă 

mai aveam nevoie, mai făceam încă unul. De ce trebuie să ne ducem dintr-odată cu suma 
aceasta atât de mare? Nu e nici un fel de problemă, avem nevoie să asfaltăm, luăm un 
credit, îl folosim, s-a epuizat, mai facem încă unul și gata. E problema simplă. Rezolvăm și 
problema cetățeanului.” 
 

D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
 „Domnul consilier Muzsic, vă rog să vă sintetizați punctul de vedere.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Da, mulțumesc frumos domnule Președinte, mulțumesc domnule Primar. Nu 
cred că încălcăm Regulamentul dacă luăm și noi cuvântul. Vreau doar să vă spus că 
cetățenii municipiului Hunedoara nu vreau să înțeleagă următorul fapt: că Partidul Național 
Liberal se opune dezvoltării municipiului Hunedoara cum ați încercat să spuneți dvs. Nu 
ne-am opus și nu ne vom opune niciodată. Am mai spus-o și în alte ședințe și o repetăm. 
Faptul că a venit acest credit de 80.000 și noi am cerut detalii și amănunte despre el, nu 
cred că este o problemă. Vreau doar să vă spun că pentru acea pietonală care a fost 
foarte mult discutată tot în cadrul Consiliului Local, s-a făcut o dezbatere publică și au fost 
făcute consultări cu cetățenii la fața locului.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „ Fiți pe lângă subiect. Mă iertați, iar ziceți că am eu ceva cu dvs. că nu știți 
legea. Era vorba de un PUZ. Vedeți că nu suntem cu PUZ-urile aici.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Nu, nu, să consultați cetățenii dacă sunt de acord să se ia acest credit care îi 
îndatorează foarte mult.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Domnul Muzsic, și mă iertați. Nu confundați PUZ-ul cu comisia care…” 



  D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Eu v-am spus să consultați dacă cetățenii sunt de acord cu acest credit.” 
 
 D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Plan de Urbanism Zonal, jos la Urbanism, vă rog frumos.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Domnule Primar, știu foarte bine ce vorbesc.” 
 
 D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Mă bucur.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Dvs. încercați să duceți discuția în altă parte. Nu, eu v-am întrebat de ce nu 
s-a făcut această consultare, cum s-a făcut și pe alte… nu pe PUZ-uri.” 
 
 D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „ Consultarea a fost făcută pe PUZ dar sunt convins că cunoașteți legea, dvs. 
vreți numai să ne agitați.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Nu, nu agit pe nimeni.” 
   
 D-na Fărcaș Bianca Magdalena: 
 „Domnule consilier Muzsic, îmi pare rău că trebuie să intervin, a fost, a existat 
un chestionar online, da? pe care mulți cetățeni l-au completat, cei care nu au avut acces 
la calculator sau care nu au știut să folosească calculatorul au primit pe hârtie și l-au 
depus la Primărie.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Și care este rezultatul?” 
 
 D-na Fărcaș Bianca Magdalena: 
 „Rezultatul vi la spus domnul Primar chiar la începutul dezbaterilor acestui 
punct de pe ordinea de zi. Mulțumesc.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Mulțumesc și eu doamna consilier. Vreau să vă spun următorul lucru. Ați 
văzut că ROBOR-ul este trecut în raportul care ne-a fost prezentat de 2,39%. Ați văzut și 
dvs. că chiar zilele trecute s-au cerut consultări la Palatul Cotroceni referitoare cu Banca 
Națională la această situație creată. Evoluția care este și se preconizează pentru viitor 
este că se va tripla acest ROBOR, din păcate. Noi acordăm acest gir de a se lua, poate 
acest credit la un ROBOR de 2,39% iar dacă va crește acest ROBOR în perioada în care 
se va negocia acest credit, va depăși ce înseamnă 30% și atunci ce se va întâmpla?Vom 
veni din nou în fața Consiliului Local?” 
 
 D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Deci asta este politica. Ne întoarcem de unde am plecat. Stăm până 
dimineață. Sunteți total pe lângă subiect, nu are importanță.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Nu sunt total pe lângă subiect. Dar întrebăm pentru că noi nu vrem să 



încălcăm legea.” 
 
 D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Ca și cu PUZ-ul. ” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Domnule Primar, noi discutăm despre un ROBOR de 2,39 și el este în 
creștere. Să nu uităm că evoluția în momentul de față la creditele care sunt încă, plătim 
doar dobândă fără rată. Să nu mai zicem că se va adăuga și rată.”  
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Deci îmi cer scuze că trebuia să fiți propus de colegii dvs. în acea comisie. 
Cu siguranță ceea ce spuneți dvs. este pertinent, partea asta cu ROBOR-ul, nu aia cu 
PUZ-ul că aia cu PUZ-ul... ” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Nu mă refeream la PUZ, eu mă refer la ROBOR acum.”  
 
 D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Dar asta cu ROBOR-ul, îmi pare rău chiar că nu ați fost propus în comisie. 
Sper că poate colegii dvs. vă vor propune. Sunteți economist, cu siguranță ne puteți ajuta.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Da, și aș vrea ca să nu se încalce legea, depășidu-se limita de 30%.” 
 
 D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Aia vă asigur că nu se poate.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
„Sunt  de acord cu dvs. dar ce se va întâmpla? Vom veni din nou în Consiliul 

Local ca să…” 
 
 D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Domnul Muzsic, este exclus. E o mică problemă, aia cu Ministerul de 
Finanțe. E lege.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Ministerul de Finanțe ne poate întoarce înapoi această hotărâre. Da, dacă se 
votează, bineînțeles. ” 
 
 D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
 „Domnul consilier, pentru că s-a ridicat o problemă pentru cei 30% legea 
specifică să nu fie pe ultimii 3 ani. Deci pe ultimii 3 ani, 30% din venituri. Nu se pune 
problema de viitor, se pune problema pe ultimii 3 ani. Ceea ce v-a și spus colega, 
Administrator Public.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Am văzut ieri la comisie, v-am spus…” 
 

D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
 „Nu vă supărați, dezbaterile acestea puteau avea loc în comisii…” 
 



D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Le-am avut domnul Președinte.” 
 

D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
 „Cred că ne place să ne aflăm în fața camerelor de vederi.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Nu este adevărat. Domnul Secretar știe că am avut această dezbatere și ieri. 
Dar nu am fost lămurit încă.” 
 

D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
 „Ok. V-ați spus punctul de vedere. Avem un Regulament de Organizare și 
Funcționare a ședințelor de Consiliu.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
 „Vă mulțumesc și apreciez că mi-ați dat cuvântul. Mulțumesc frumos.” 
 

D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
 „Nimeni nu vă împiedică să vă înscrieți la cuvânt, nimeni nu vă ia cuvântul 
dacă v-ați înscris la cuvânt.” 
 

D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 
„Vă mulțumesc încă odată că mi-ați dat cuvântul și apreciez faptul că mi-ați 

acordat acest drept al meu.” 
 
D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
„Vă mulțumesc.” 

 
D-nul.  Muzsic Robert Eugen: 

 „Mulțumesc și eu.” 
 
  Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
   

Titlul hotărârii se aprobă cu 11 voturi ”pentru”(Voinia Claudiu Sorin, 
Borca-Lucan Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Bădin Ion, Kofity 
Zoltan, Scurtu Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Todor Ramona Elena) și 10 voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel, 
Popa Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan Vasile). 
  Art.1-4 se aprobă 11 voturi ”pentru”(Voinia Claudiu Sorin, Borca-Lucan 
Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Bădin Ion, Kofity Zoltan, Scurtu 
Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca Marius, Constantin Ioan, Todor Ramona 
Elena) și 10 voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel, Popa Mihaela, 
Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Muzsic Robert Eugen, 
Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan Vasile). 
   

  Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-
verbal de către comisia de validare. 

 



Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, cu modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru 
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind  componența comisiei de 

evaluare, negociere și adjudecare a finanţării rambursabile interne în valoare de maxim 
80.000.000 lei, cu o maturitate de maxim 20 ani, a constatat următoarele: 
                       -   Ponta Cristina - preşedinte_20__   voturi “pentru”; 
                       -   Leanca Marius – membru  _20_   voturi “pentru”; 
                      -    Giurgiu Radu Bogdan– membru _10__   voturi “pentru”; 

− Popa Mihaela  – membru_13__   voturi “pentru”; 
− Popa Aurelia Anisoara  – membru_18__   voturi “pentru”; 
− Pogănescu Niculina Rodica – membru_20__   voturi “pentru”; 
− Matei Adina– membru_20__   voturi “pentru”; 

 

             În urma acestor rezultate, componența comisiei de evaluare, negociere și 
adjudecare a finanţării rambursabile interne în valoare de maxim 80.000.000 lei, cu o 
maturitate de maxim 20 ani, este următoarea: 
           
     -   Ponta Cristina – preşedinte  
                       -   Leanca Marius – membru   
                       -   Popa Mihaela  – membru  

− Popa Aurelia Anisoara  – membru  
− Pogănescu Niculina Rodica – membru  
− Matei Adina– membru ; 

 

  D-na Fărcaș Bianca-Magdalena: 
  ” Domnule Președinte, stimați colegi consilieri și audiență în urma numărării 
voturilor, întrucât domnul Giurgiu Bogdan Radu a întrunit doar 10 voturi pentru, deci ca 
atare nu poate face parte din această comisie și comisia rămâne cu număr..., ceilalți 
membrii îndeplinind numărul de voturi necesare, comisia fiind cu număr par, propunem ca 
aliniatul 2 din prezenta hotărâre să se modifice în sensul că doamna Matei Adina va 
îndeplini funcția de secretar fără drept de vot. Mulțumesc” 
   
  Art.5 se aprobă cu cu 11 voturi ”pentru”(Voinia Claudiu Sorin, Borca-
Lucan Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Bădin Ion, Kofity Zoltan, 
Scurtu Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca Marius, Constantin Ioan, Todor 
Ramona Elena) și 10 voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel, Popa 
Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan Vasile). 
   
  D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
  ”Este aprobat amendamentul  la articolul 5.” 
 

  Art.6-8 se aprobă cu 11 voturi ”pentru”(Voinia Claudiu Sorin, Borca-



Lucan Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Bădin Ion, Kofity Zoltan, 
Scurtu Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca Marius, Constantin Ioan, Todor 
Ramona Elena) și 10 voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel, Popa 
Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan Vasile). 
  Art. 9 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 164/2018 se aprobă cu 11 voturi ”pentru”(Voinia Claudiu 
Sorin, Borca-Lucan Laura Valentina, Ilea Sorin, Palcău Ciprian Ștefan, Bădin Ion, 
Kofity Zoltan, Scurtu Raul, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca Marius, Constantin 
Ioan, Todor Ramona Elena) și 10 voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad 
Săndel, Popa Mihaela, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, 
Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion, Mureșan Vasile). 
 

  La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unui număr de cinci căsuţe de lemn, proprietatea municipiului Hunedoara, 
amplasate în Curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinaţia comerţ şi alimentaţie 
publică. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

           „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
        
  
                 Se dă cuvântul: 

   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget - Aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice - Aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - Aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ - Aviz favorabil 

                        -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură – Aviz favorabil 
 
            Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.   
          

  Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, cu modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru 



5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
    

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice în vederea închirierii a unui număr de 
cinci căsuţe de lemn, proprietatea municipiului Hunedoara, amplasate în Curtea exterioară 
a Castelului Corvinilor, cu destinaţia comerţ şi alimentaţie publică, a constatat următoarele: 
 

− Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte  _21__   voturi “pentru” 
− Tincu Sorin – Director – Muzeul Castelul Corvinilor _21_   voturi “pentru” 

-   Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru 
_21__   voturi “pentru” 
          -      Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru _21__   voturi “pentru” 
          -        Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Concesiuni, închirieri 
– membru_21__   voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice în vederea închirieriia unui număr de cinci căsuţe de lemn, proprietatea 
municipiului Hunedoara, amplasate în Curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu 
destinaţia comerţ şi alimentaţie publică, este următoarea: 
 
           - Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
           - Tincu Sorin – Director – Muzeul Castelul Corvinilor - membru; 
 -  Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
 -  Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 

-  Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Concesiuni, închirieri – 
membru; 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de 

rezervă în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice în vederea închirierii a unui 
număr de cinci căsuţe de lemn, proprietatea municipiului Hunedoara, amplasate în Curtea 
exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinaţia comerţ şi alimentaţie publică, a constatat 
următoarele: 
 
- Nimu Ioan – Director executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă_21 voturi 
“pentru”; 
-David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă_21  
voturi “pentru”  ; 
- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ și Relația cu Asociațiile de 
Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru rezervă _21 voturi “pentru” . 
  

  În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea:   
                                                                                            
-  Nimu Ioan – Director executiv- Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 
-  David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 
- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul  Fond Locativ și Relația cu Asociațiile de   
Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru rezervă. 
                                                                                            

          Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 



unanimitatea celor prezenți. ” 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 165/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unui teren în suprafaţă de 1150 mp, înscris în CF nr. 68289 Hunedoara, nr. cad. 
68289, aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, situat pe str. Urcușului, cu 
destinația grădină. 

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 
Se dă cuvântul: 
 -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                      -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - Aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 20 de voturi. 

  
                     Dnul Secretar Laslău Militon Dănuț: 

”Doamna Fărcaș Bianca Magdalena nu a participat la vot sunt 20 de voturi.” 
 

Art.1 se aprobă cu 20 de voturi. 
 

Art.2-3 se aprobă în unanimitate. ( a revenit în sală şi dna. Fărcaş , sunt 21 
de voturi). 
  Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
  Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, cu modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru 
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 



 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în   în 

vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea terenului în suprafaţă de 1150 
mp, înscris în CF nr. 68289 Hunedoara, nr. cad. 68289, aparţinând domeniului privat al 
Municipiului Hunedoara, situat pe str. Urcușului, cu destinația grădină, a constatat 
următoarele: 
 
-  Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte_21__   voturi “pentru” 
-  Barabaș Ștefan – consilier juridic-membru__21_   voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru_21__   
voturi “pentru” 
-  Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol-membru _21__   voturi “pentru” 
- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru__21_   voturi “pentru” 

 
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei pentru închirierea terenului în suprafaţă de 1150 mp, înscris în CF nr. 68289 
Hunedoara, nr. cad. 68289, aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, situat 
pe str. Urcușului, cu destinația grădină, este următoarea: 
 
             - Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
             - Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru; 
   - Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
   - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 

  - Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 

 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de 
rezervă în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei pentru închirierea terenului în 
suprafaţă de 1150 mp, înscris în CF nr. 68289 Hunedoara, nr. cad. 68289, aparţinând 
domeniului privat al Municipiului Hunedoara, situat pe str. Urcușului, cu destinația grădină, 
a constatat următoarele: 
 
-  Nimu Ioan – Director executiv -Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă_21__voturi 
“pentru” ;  
- David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru 
rezervă_21__voturi “pentru” ;  
- Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 
rezervă_21__voturi “pentru”.   
  

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea:   
                                                                                            
-  Nimu Ioan – Director executiv - Direcția Tehnică  – preşedinte de rezervă; 
-  David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 
- Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru rezervă. 
 

Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
     ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți.”  

 

Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 



                     ” Vă rog să treceţi la locurile voastre să să faceţi linişte ” 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

          Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
                   Hotărârea nr. 166/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 24 de pe ordinea de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a terenului în suprafaţă de 50 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. 
Theodor Aman nr. 1, cu destinația grădină. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunţate. 

 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive  
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice    -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 

                         - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ -  aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, cu modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru 
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei  în 

vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice a terenului în suprafaţă de 50 mp, 
aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. Theodor Aman , nr. 1, cu destinația 
grădină, a constatat : 
 
-  Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte_21__   voturi “pentru”; 



-  Muntean Ioan – Consilier – membru_21__   voturi “pentru”; 
- Pahonțu Cristina – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru _21__   
voturi “pentru” ; 
-  Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol-membru _21__   voturi “pentru”; 
-  Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic  _21__   voturi “pentru”. 

 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei licitaţiei publice a terenului în suprafaţă de 50 mp, aparţinând Municipiului 
Hunedoara, situat pe str. Theodor Aman , nr. 1, cu destinația grădină, este următoarea: 
 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Muntean Ioan – Consilier  - membru; 
- Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 
   
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezervă în 
vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei licitaţiei publice a terenului în suprafaţă de 50 
mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. Theodor Aman , nr. 1, cu destinația 
grădină, a constatat următoarele: 
 
-   Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă_21__voturi “pentru”  ; 
- David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru 
rezervă_21__voturi “pentru” ;  
- Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 
rezervă_21__voturi “pentru”. 
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat mai sus, este următoarea:   
                                                                                            
- Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
- David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 
- Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru rezervă  
 

Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți.” 

 

            Dnul.secretar Laslău Militon Dănuţ:  
”Rugăm domnii consilieri să revină în sală !” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 5-8 se aprobă cu 20 de voturi. 
Hotărârea nr. 167/2018 se aprobă cu 20 de voturi (pentru că dl. Ilea 

Sorin lipseşte din sală ). 
 

 La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unui teren în suprafaţă de 144 mp, aparţinând domeniului privat al Municipiului 



Hunedoara, situat pe str. Perintei, nr. 29, cu destinația de curte. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

  Dnul secretar Laslău Militon Dănuţ  
            ” Nu sunt....facem precizarea că suntem 21 că s-a întors dl. Ilea.”  

 
Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive  
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 

                        -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ -  aviz favorabil. 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

Art.1-3 se aprobă în unanimitate.   
 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-
verbal de către comisia de validare. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, cu modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru 
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei  în 

vederea licitaţiei pentru închirierea a unui teren în suprafaţă de 144 mp, aparţinând 
domeniului privat al Municipiului Hunedoara, situat pe str. Perintei, nr. 29, cu destinația de 
curte, a constatat următoarele: 
 
-  Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte_21__   voturi “pentru” 
-  Muntean Ioan – Consilier – membru __21_   voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru  _21__   
voturi “pentru” 
-  Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol-membru _21__   voturi “pentru” 
-  Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – membru _21__   voturi “pentru” 

 
                                                                    
              În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
pentru închirierea a unui teren în suprafaţă de 144 mp, aparţinând domeniului privat al 
Municipiului Hunedoara, situat pe str. Perintei, nr. 29, cu destinația de curte , este 



următoarea: 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Muntean Ioan – Consilier – membru - membru; 
- Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – membru. 
 
  Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de 
rezervă în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei pentru închirierea a unui teren în 
suprafaţă de 144 mp, aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, situat pe str. 
Perintei, nr. 29, cu destinația de curte, a constatat următoarele: 
 
-  Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă_21__voturi “pentru”   
- David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru 
rezervă_21__voturi “pentru”   
- Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 
rezervă_21__voturi “pentru”. 

 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat mai sus, este următoarea:   
                                                                                            
      --  Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 

− David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 
− Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

rezervă . 
 
Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 

    ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 
unanimitatea celor prezenți.” 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 168/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea  închirierii prin licitaţie 
publică a unui teren , în suprafaţă de 10 mp, proprietatea municipiului Hunedoara, situat în 
Curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinaţia amplasare cafenea mobilă. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 



 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, cu modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru 
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în   în 

vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice a unui teren, în suprafaţă de 10mp, 
proprietatea municipiului Hunedoara, situat în Curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu 
destinaţia amplasare cafenea mobilă, a constatat următoarele: 
 

-  Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 21 voturi “pentru” 
-  Muntean Ioan – Consilier – membru 21 voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru 21 

voturi “pentru” 
-  Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru 21 voturi “pentru” 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru 21 voturi “pentru” 
 

                                                                    
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  

licitaţiei publice a unui teren, în suprafaţă de 10mp, proprietatea municipiului Hunedoara, 
situat în Curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinaţia amplasare cafenea mobilă, 
este următoarea: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
-  Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
-  Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
-  Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol  – membru; 
-  Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
 
  Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de 
rezervă în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice a unui teren, în suprafaţă de 
10mp, proprietatea municipiului Hunedoara, situat în Curtea exterioară a Castelului 
Corvinilor, cu destinaţia amplasare cafenea mobilă, a constatat următoarele: 



 
-   Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă 21 voturi “pentru” ;  
- David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă 

21 voturi “pentru”  ; 
-   Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

rezervă– membru rezervă 21 voturi “pentru” . 
  
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea:   
                                                                                            

-  Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
- David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru 

rezervă; 
-  Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

rezervă. – membru rezervă. 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.5-8 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.169/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți).  Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 1 din Hotărârea Consiliului 
local nr. 294/2016 privind aprobarea componenţei comisiei speciale de analiză şi verificare 
pentru sistematizarea circulaţiei în municipiul Hunedoara, precum și a Regulamentului de 
funcţionare a comisiei, cu modificările ulterioare. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
Se trece la votarea titlului hotărârii și la votarea pe articole. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 



Art.1 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, cu modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru 
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind componența comisiei 

speciale de analiză și verificare pentru sistematizarea circulației în municipiul Hunedoara, 
a constatat următoarele: 
     - Bobouțanu Dan – Primarul municipiului Hunedoara – preşedinte 21 voturi 
“pentru”; 
                      - Todor Ramona – Viceprimarul municipiului Hunedoara-vicepreședinte  21   
voturi “pentru”; 

− Palcău Ciprian – consilier local – membru 21 voturi “pentru”; 
− Nimu Ioan – director tehnic– membru 21 voturi “pentru”; 
− Ghigu Nicolaie  – comisar de poliţie   – membru 21 voturi “pentru”; 
− Crăciun Alin- agent principal de poliţie  – membru 21 voturi “pentru”; 
− Furcă Tiberiu– director executiv Poliţia Locală – membru 21 voturi 

“pentru”; 
− Guțu Cornel – şef serviciu Poliţia locală– membru 21 voturi “pentru”; 
− Muntean Ioan – consilier Birou urbanism– membru 21 voturi “pentru”; 
− Gelu Pintea– consilier SADPP – membru  21 voturi “pentru”; 
− Popa Florin– inspector SADPP– membru 21 voturi “pentru” 
− Juhas Ladislau-consilier  SADPP - secretar 21 voturi  ”pentru” 

                 
 

În urma acestor rezultate, componența comisiei speciale de analiză și 
verificare pentru sistematizarea circulației în municipiul Hunedoara, este următoarea: 
 
   Bobouțanu Dan – Primarul municipiului Hunedoara - preşedinte 

Todor Ramona – Viceprimarul municipiului Hunedoara-vicepreședinte      
Palcău Ciprian – consilier local – membru 

  Nimu Ioan – director tehnic– membru  
                     Ghigu Nicolaie  – comisar de poliţie   – membru; 
                     Crăciun Alin- agent principal de poliţie  – membru 
                     Furcă Tiberiu– director executiv Poliţia Locală – membru 
                     Guțu Cornel – şef serviciu Poliţia locală– membru 
                     Muntean Ioan – consilier Birou urbanism– membru 
                     Gelu Pintea– consilier SADPP – membru 
                     Popa Florin– inspector SADPP– membru 

Juhas Ladislau-consilier  SADPP – secretar 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 2-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.170/2018 se aprobă în unanimitate. 



 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU 
SIMIONESCU HUNEDOARA“. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.171/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “EFICIENTIZAREA 
ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU SIMIONESCU 
HUNEDOARA“ și a cheltuielilor legate de proiect. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-9 se aprobă în unanimitate.            



Hotărârea nr.172/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 

  La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2018 al Societății SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.173/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 
salariilor pentru personalul de conducere și execuție al Societății Salubprest Hunedoara 
S.R.L. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.174/2018 se aprobă în unanimitate. 



 
 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare la 31.12.2017 ale 
Societății SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.175/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 33 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind constatarea apartenenței la domeniul 
public al municipiului Hunedoara a unor imobile din municipiul Hunedoara, precum și 
modificarea elementelor de identificare a unor imobile din Inventarul bunurilor care aparțin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            



Hotărârea nr.176/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
34. Prezentarea plângerii prealabile a domnului Farcaș Ladislau înregistrată 

la Primăria municipiului Hunedoara sub nr. 23355/27.03.2018, precum și a răspunsului la 
aceasta. 

35. Prezentarea Notei informative privind Proiectul:  “EFICIENTIZAREA 
ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU SIMIONESCU 
HUNEDOARA“, înregistrată la nr.30588/25.04.2018. 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule președinte dacă îmi permiteți. Pentru că în spațiul public au ajuns 

anumite informații privind acest proiect, am cerut compartimentului de la Fonduri Europene 
prezența în sală, cât și a domnului manager al Spitalului, tocmai pentru a explica ce este 
cu acest proiect. Am cerut să vă fie pus la dispoziție o notă informativă, în așa fel încât să 
știți și dumneavoastră cum s-a derulat acest proiect prin contractele de servicii pe 
obiectivul de investiții în condițiile în care făceam un proiect fără să avem publicat Ghidul 
solicitantului și nu erau recunoscute cerințele și criteriile de eligibilitate impuse de 
finanțator prin acesta, cât evident și modul de achiziție a celor trei contracte de prestări 
servicii ținând cont de faptul că era un singur proiect și trei contracte. Evident că punctul 
nostru de vedere este că nu au fost întocmite respectând legislația privind Achizițiile 
Publice, dar pentru a fi cât mai sigur și pentru a nu acuza pe cineva nefondat, vom face o 
adresă în numele Primăriei și al Consiliului Local, către Agenția Națională de Achiziții 
Publice pentru a ni se spune punctul de vedere. Repet, aceste documente au fost 
întocmite în data de 22 Septembrie 2015. Vă rog, domnule Ticula, că dumneavoastră erați 
cel care erați acuzat acolo fiind agent de proiect.” 

 
D-nul. Ticula Viorel:  
”Eram acuzat pentru un proiect vechi care din fericire au reușit, am reușit să 

încropim un proiect de 17 mil. euro, să facem un proiect viabil pe 7 mil., între 5 și 7.  Acum 
este 5,3 mil. euro, sperăm să-l ducem la bun sfârșit.  Este în ultima etapă de 
precontractare la ADR, urmează pe urmă, posibil luna viitoare să fie trimis la autoritatea de 
management la București. Este posibil, din start spun, să ne mai întâlnim o dată pe Spital, 
pe aprobarea documentației, pentru că încă Bucureștiul nu l-a avizat favorabil deoarece nu 
trimisese Timișoara documentația la ei. Deci este posibil. Pe achizițiile anterioare făcute în 
2015-2016, nu am nimic de comentat și nu comentez. Vreau să vă spun de la început. Nu 
am făcut niciodată și n-o să fac niciodată politică. Nu e treaba mea, nu m-a adus nimeni 
aici, am venit pe bază de examen, nu cred că sunt prieten, cunoștință cu cineva și nici nu 
vreau să intrăm în detaliile acestea. Sincer  să fiu și vă spun la modul cel mai obiectiv , 
municipiul Hunedoara este privit la A.D.R ca un exemplu de bună practică, am și primit 
informări în sensul acesta, nu vrem să ne lăudăm dar municipiul Hunedoara are proiecte 
mult mai multe și cu valori mult mai mari decât municipiul Timișoara, decât Aradul, decât 
Reșița, să nu spunem de Deva, nu mă laud în nume personal dar asta este realitatea și 
sperăm cu colaborarea dumneavoastră , numai cu sprijinul dumneavoastră, nu putem fără 
sprijinul dumneavoastră  să ne aprobați documentațiile și alte documente, undeva la 
sfârșitul anului să avem 19-20 de proiecte depuse pe Programul Operațional Regional. 
Anul acesta și să vedem ce va fi anul viitor. Din punct de vedere al eligibilității spitalului 
proiectul cu spitalul, cum v-am mai anunțat, din nota informativă ce v-am prezentat-o 
suntem pe drumul cel bun, nu mai avem nici o temere că proiectul nu va deveni, nu este 
fiinanțabil și dacă aveți întrebări să mi adresați sau domnului Primar sau colegilor vă stăm 
la dispoziție cu plăcere.” 

 



D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Există intervenții ale consilierilor locali? Atunci, vă mulțumesc domnule 

Ticula, felicitări încă o dată pentru funcționarea compartimentului pe care îl coordonați. 
Trecem la punctul diverse.” 
 

36. Diverse 
 

 D-nul. Vlad Săndel : 
  ”Mulțumesc domnule președinte. Am câteva propuneri şi o problemă a 
cetăţenilor. Domnule Primar, am fost rugat de mai mulţi preşedinţi  de blocuri să-i spijiniţi  
în a fi repuse în folosinţă acele cărţi de imobil. Din spusele lor rezultă ca nu mai sunt cărţi 
de imobil . Îmi spuneau că înainte, mai demult, nu ştiu acum caţiva ani erau asigurate de 
Poliţie acele cărţi de imobil, acuma nu ştiu care este procedura cu ele, dar...” 
   
  D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
  ”Aş putea să vă raspund eu, dacă îmi permiteți domnule Primar, acele cărţi 
de imobil trebuie să şi le comande singuri , sunt asociaţii de proprietari particulare, trebuie 
să şi le comande  la o tipografie.” 
 
  Dnul. Vlad Săndel : 
                     ”Da, am inţeles. Ei ştiau că înainte le primeau şi de asta...” 
 

Dl. Secretar Laslău Militon 
           ”Le-au primit înainte de '89...” 
 

Dl. Vlad Săndel  
        ”Multumesc pentru răspuns.O sa le transmit. 
         Următorul punct, am o propunere. Având în vedere că suntem în anul 
Centenar Marii Uniri , vă propun să se găsească un loc în împrejurimile oraşului  o 
suprafaţă de teren pe care să fie plantaţi 100 de stejari de către cetăţenii Hunedoarei. Da 
? 
      Punctul 3 , doresc să evidenţiez faptul că, în luna aceasta au fost nişte 
evenimente şi sunt nişte evenimente , de exemplu pe 17.04 a fost Ziua Internaţională a 
Conservării Cultelor, unde cred că ar fi trebuit să facem şi noi ceva în sensul ăsta , nu s-a 
facut nimica. Pe 29 este ziua Veteranilor , am înteles că sunt activităţi, vor fi, iar pe 29, tot 
pe 29.04 sunt 106 ani de la moartea lui George Dănilă, primarul Hunedoarei. 
 La punctul 4  aşa cum a spus şi marele istoric, Nicolae Iorga ”neamul este etern 
prin cultul eroilor”, şi în acest sens, aş dori să vă propun următoarea acţiune , că timpul 
zboară, nu mai este mult, ca sub patronajul Primăriei, sau a Consiliului Local să se 
înfiinţeze un cerc, să se ia legătura cu şcolile cu liceele să se înfiinţeze un cerc sub 
denumirea de Cultul Eroilor  Regina Maria care să-si desfăşoare nişte activităţi în preajma 
evenimentului şi bineînţeles dacă Consiliul Local, Primăria să dea nişte premii în vederea, 
.eu ştiu educării mai bune a tineretului faţă de cultul eroilor.  
Mulţumesc.” 
  D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
            ”Ok....” 
 

Dl. Vlad Săndel  
           ” Mă scuzaţi mai fac precizarea că la nivel de oraş, este o subfiliala cu  Cultul 
Eroilor Regina Maria. Mulţumesc.” 
 
            Dl.  Voinia Claudiu Sorin:  



           ”Ok. Apreciez foarte mult şi sunt în asentimentul dumneavoastră că este 
nevoie de acţiuni, pentru a aniversa Centenarul Unirii şi poate trebuie să stăm la masă să 
ne dăm mâna şi să vedem ce putem face ca şi Consiliul Local să sprijinim iniţiative de la 
nivel local pentru aniversarea Centenarului Marii Uniri.” 
 
 

D-nul.Giurgiu Bogdan 
            ”Mulţumesc. Domnule Primar vă propun o altă parcare pentru turiştii ce 
sosesc la Castel decât cea propusă de dvs. în fața Catedralei, e vorba de terenul aferent 
fostei Şcoli de Ucenici (clădire ce se află în patrimoniu şi care la rândul ei poate fi exploată 
turistic), teren şi clădire ce se pot cumpăra de la Mittal sau o variantă mai 
ieftină...realizarea unor parteneriate între primărie şi cei care dispun deja de terenuri în 
zona Mittal. Este adevărat că podul de peste Cerna, de la fosta intrare în combinat va 
trebui refăcut şi de asemenea construită o nouă cale de acces spre Răcăştie şi Zlaşti dar 
ţinând cont de faptul că prin transformarea Centrului Vechi într-o zonă eminamente 
turistică oraşul poate renaşte economic consider că acest efort merită susţinut. Gândiţi-vă 
că tot fluxul turistic (actualmente 300.000 dar să sperăm că vor urma chiar şi 500.000 de 
oameni) va trece prin cele două străzi, Cloşca şi Libertăţii, către parcul Libertăţii şi de 
acolo prin Constantin Bursan către Castel, ceea ce înseamnă că întreaga zonă până la 
strada Castelului va fi expusă direct traficului turistic pietonal iar toate clădirile din Oraşul 
Vechi devin puncte de interes pentru dezvoltarea de afaceri comerciale comparativ cu 
ceea ce se întâmpla acum când turiştii vin, parchează lângă obiectivul turistic, se vizitează 
castelul şi pe urmă se pleacă fără a se mai lăsa bani mulţi şi afaceriştilor locali (excludem 
din ecuaţie Werk-ul deoarece este situat excelent şi dai direct în el). Ideea este că 
Primăria ar trebui să dezvolte zona de aşa natură încât hunedorenii să aibe şansa de a 
deschide afaceri în aria anterior menţionată, Primăria ar putea să-şi rotunjească veniturile 
nu doar prin vânzarea biletelor de la castel ci şi prin creşterea cotei defalcate a impozitului 
pe venit şi T.V.A., care după cum bine ştiţi şi mă repet reprezintă 90% din veniturile 
Primăriei .   
    La punctul 2, cum vara e din ce în ce mai aproape şi se anunţă fierbinte vă rog să 

luaţi măsurile necesare astfel încât dacă vor apărea probleme cu apa la Răcăştie sau în 

alte zone unde au mai secat în trecut fântânile locuitorii să nu aibe de suferit. De 

asemenea vă rog a ne spune pe când preconizaţi introducerea canalizării în această 

suburbie a Hunedoarei. 

 La punctul 3, vă rog să luaţi în calcul idea unui proiect prin care putem transforma 

Pădurea Chizid (în special liziera) într-un obiectiv turistic de interes national. La mine pe 

pagină am postat poze cu asemenea arealuri transformate şi exploatate ecologic 

(neinvaziv) , iar domnul Jitian chiar săptămâna trecută că a vizitat un asemenea obiectiv 

într-un parc naţional din Germania, prin urmare avem de unde să ne inspirăm.  

 Legislaţia permite în anumite limite aceste modificări, de exemplu folosirea în 

construcţii doar a pietrei, lutului sau lemnului precum şi păstrarea unei anumite limite a 

zgomotului, vorbim de construcţia de poteci pentru turişti, cărări pentru biciclişti, sculpturi 

la marginea drumurilor, etc. Oricum acestea sunt detalii pe care un eventual proiect le va 

lua în seamă în conformitate cu O.U.G. 57 / 2007 şi asupra cărora nu insist acum. 

 Am şi un regulament al ariilor protejate naturale pe care vi-l pot lăsa pentru studiu. 



 Şi la ultimul punct .  

 Cum 2018 este Centenarul Unirii, Anul Centenarul Unirii, vă propun o modalitate de 

a omagia istoria şi a recunoaşte România chiar dincolo de graniţele ei. Basarabia este 

pământ românesc, prin urmare putem adresa o propunere de înfrăţire oraşului Rîbniţa, 

oraş cu o populaţie de aproape 50.000 de locuitori, cel mai mare centru siderurgic din 

Moldova de peste Prut, oraş ce prezintă şi alte similarităţi comparativ cu Hunedoara.Vă 

mulţumesc.” 

 

 

Dl.Primar Bobouţanu Dan: 

    ”Terenul fostei Şcoli de Ucenici (dna Violeta a plecat? ) să-l cumpărăm noi de la 

Mittal este o idee , trebuie studiată şi să vedem exact despre ce este vorba acolo, că mai 

înainte spuneam şi bine aţi subliniat, 10% din totalul bugetului Municipiului Hunedoara 

reprezintă taxele şi impozitele cetăţenilor, 10 % atât, 10%... restul chiar mai puţin am făcut 

calculele, m-aş mira ca din acei bani să ne permitem , dar asta nu înseamnă că trebuie sa 

încercăm. Nu am spus niciodată de o parcare în faţa Catedralei .Vă rog eu frumos nu 

activaţi oamenii pe lucruri pe care nu le spun, n-am spus niciodată. Am vorbit pe proiectul 

Axa 13 ce înseamnă, drumul aleea semipietonala care va trece prin faţa Primăriei, prin 

faţa Catedralei, continuarea pe Libertăţii, iar pentru că drumul din faţa, haidem să spunem 

aşa, din lateralul parcului, respectiv din faţa magazinului Lanţu a fost reabilitat, să-l 

transformăm acolo într-o zonă care să ne permită atunci când nu mai avem loc la Castel 

să oprim autocarele acolo în aşa fel încât peste câţiva ani de zile când va fi implementat 

proiectul, turistul să poată să traverseze către Castel prin parc , pe strada Maior Stânga , 

bucăţica de 9 Mai, respectiv Aleea Castelului....la aia m-am referit, nu în faţa Catedralei . 

 Apa la Răcăştie ...sigur...este, luăm în calcul , acolo avem o cisternă care duce apa 

exact conform cerinţelor, iar în ceea ce priveşte canalizarea vorbim de proiectul care este 

finanţat de Uniunea Europeană prin Societatea Comercială Apa Prod, un proiect de o 

valoare foarte mare la nivel de judeţ, unde evident suntem şi noi incluşi, de peste 100 de 

milioane de Euro, mai precis domnul...avem un coleg care, ...158 milioane de euro ...da, 

unde noi am inclus toate satele aparţinătoare, respectiv Răcăştie ,Zlaşti, Boş, Groşi, 

Peştişu Mare, dar şi alte zone din Municipiul Hunedoara care nu au beneficiat de 

canalizare...da...în momentul de faţă se află în stadiul de ...” 

   

  Dnul Palcău Ciprian: 

  ”E fazare în momentul de față  la Apa Prod și fazarea a primit o aprobare 



parțială de la Jaspers, care e organismul de control al Comunității Europene. Deci s-a 

primit aprobarea pe acești bani, parțial, deci suntem pe drumul cel bun.” 

 

  Dl.Primar Bobouţanu Dan: 

  ” Deci ceea ce depinde de noi, ca să ne asigurăm că aceste zone de care am 

vorbit sunt incluse în acest mega proiect, am facut-o în urma discuţiilor repetate cu 

Societatea Comercială Apa Prod, adică să nu venim pe urmă să spunem că e greşit 

proiectul pentru că am uitat noi străzile ,nu...am prins chiar tot. 

 Proiectul cu pădurea Chizid da...este...ar fi interesant dacă am putea să găsim o 

axă de finanţare pe fonduri europene , ar fi un proiect şi bun şi necesar. Pe fonduri proprii 

, am mai zis este complicat, poate luăm din împrumutul ăla care l-am aprobat astăzi şi 

ducem către o investiţie şi zona aceea că pe Hotărârea de Consiliu scrie şi asta. 

 Propunerea de înfrăţire cu un oraş din Moldova am gândit-o, am facut deja adrese, 

dacă nu greşesc este vorba de  Dupăsari, dar asta nu înseamnă că nu putem face şi către 

oraşul care aţi zis dumneavoastră, să obţinem o confirmare, tocmai de aceea am şi 

gândit-o, fiind anul Centenarului. Mâine o să facem adrese şi totodată să vedem 

procedura în care ne aflăm la Ministerul de Externe.  

Da , mulţumesc.” 

 

 

  D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
” Dacă nu mai sunt luări de cuvânt, declar ședința închisă.” 

 
 
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 

       Voinia Claudiu Sorin               Laslău Militon Dănuț 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 
 
 


